
MANİSA’DA 24 Temmuz
Basın Bayramı dolayısıyla

AKUT Arama Kurtarma Derneği,
Manisalı gazetecileri kahvaltıda
ağırladı. AKUT Manisa binasın-
daki kahvaltıya Manisa Gazete-
ciler Cemiyeti Başkanı Ali
Filizkan, Cemiyet Yönetimi ve
Manisa’da görev yapan basın
mensupları katıldı. Kahvaltı son-
rasında AKUT Manisa Ekibi Lider
Yardımcısı Ümit Başkaplan, söz-
lerine gazetecilerin bayramını kut-
layarak başladı. AKUT’un
faaliyetlerini tamamen gönüllülük
esasına yönelik sürdürdüğüne
dikkat çeken Başkaplan, Man-
isa’da 100’e yakın gönüllünün bu-
lunduğunu ve her türlü
olumsuzlukta AKUT’un da
faaliyete geçtiğini söyledi. AKUT
ekibinin tırmanma eğitimi yaptığı
duvarda gazeteciler de temsili tır-
manma eğitimi aldı.
AKUT Manisa ekibi, günün
anısına gazetecilere hediye 
takdiminde bulundu. 

HAYAT KURTARANLARDAN BAYRAM KUTLAMASI

AK PARTİ Manisa Tanıtım
ve Medya Başkanı Emre

Şener, 1 Nisan seçimleri son-
rasında, AK Parti ve MHP’den,
CHP’ye geçen belediyelerde
çalışan teknik personellerin
siyasi sebeplerden dolayı işten
çıkarılmasının ve yerlerinin değiştirilmesinin
vatandaşları cezalandırmak olduğunu
söyledi. Şener, Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi ve tüm ilçe belediyelerinin, ‘İşin ehline
verilmesi gerektiği’ şiarıyla yapılan yanlıştan
dönülmesi gerektiğini ifade etti. 

ŞENER: “İŞİ EHLİNE VERİP YANLIŞINIZDAN DÖNÜN”
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EGE Yaş Meyve Sebze İhra-
catçıları Birliği Başkanı Hayrettin

Uçak, Sultani çekirdeksiz sofralık
üzümün 25 Temmuz'da ihracat yol-
culuğuna başlayacağını, bu üründen
100 milyon doların üzerinde döviz
girdisi beklediklerini ifade etti. Man-
isa, Denizli ve İzmir'de 60 bin civa-
rındaki üreticinin yaklaşık 1 milyon
100 bin dekar alanda coğrafi işaret
tescili Sultani çekirdeksiz sofralık
üzümü yetiştirdiği bilgisini veren
Uçak, üreticilerin hasat için hazırlık-
larını tamamladığını ifade etti.

100 MİLYON DOLARIN ÜZERİNDE DÖVİZ GELECEK

AKUT Arama Kurtarma Derneği Manisa Ekibi, 24 Temmuz Basın Bayramı
dolayısıyla Manisa’da görev yapan basın mensuplarını kahvaltıda ağırladı
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Türk basınından san-
sürün kaldırılışının 116.
yılı nedeniyle kutlanan
Basın Bayramı, kalemi ile
tarihe not düşen gazete-
ciler ve isimsiz kahra-
manlar AKUT Arama
Kurtarma Derneği gönül-
lülerini bir araya getirdi. 
AKUT Manisa Ekibi, 
Manisa’da görev yapan
gazetecilere jest yaparak
kahvaltıda ağırladı.

VARSA 
HAYAT VAR!

AK Partili Emre Şener, Manisa’daki CHP’li belediyelerde çalışanların siyasi sebeplerle işten
çıkarılmasının ve yerlerinin değiştirilmesinin ‘vatandaşları cezalandırmak’ olduğunu söyledi

Müjde! Süreyya Tabiat Parkı açıldı 
MANİSA’DA 4 yıldır atıl
vaziyette kapalı olan Man-

isalı’ların gözdesi Süreyya Tabiat
Parkı açıldı. Yunusemre Belediye-
si’nin 4 aylık çalışması sonrası
açılan alanda otopark, giriş, inter-
net, su, tuvalet ve elektrik hizmeti

ücretsiz. Havanın aşırı sıcak ol-
ması dolayısıyla Orman Yangın-
ları Mücadele Komisyonlarının
Kararı gereği tüm mesire alan-
larında olduğu gibi Süreyya Tabiat
Parkı’nda mangal yapmak, ateş
yakmak yasak. 

Sultani üzümde ihracat 
25 Temmuz'da başlayacak

Siyasi hesaplaşma halkı
cezalandırmaktır!

Gazeteciler Cemiyeti’nden
milletvekillerine çağrı:
GAZETECiLiK MESLEK
YASASI ÇIKARILSIN!

MANİSA Gazeteciler
Cemiyeti yönetim ku-

rulu Başkanı Ali Filizkan,
Türk basınında san-
sürün kaldırılışının 116.
yıl dönümünü nedeniyle yönetim
kurulu adına bir mesaj yayım-
ladı. Filizkan, 24 Temmuz ge-
leneksel Gazeteciler Günü’nü
son yıllarda kaybolan haklar ne-
deniyle bayram değil, bu yılda
dayanışma günü olarak kutladık-
larını, basının içerisinde bulun-
duğu sorunların geçen yıldan
farklı olmadığını belirtti. 

“Sorunlarınız çözülmeli
koşullar iyileştirilmeli
özgürlükler korunmalı!”

MANİSA Valisi
Enver Ünlü, Türk

basın tarihinden san-
sürün kaldırılışının 116.
yılında yaptığı açık-
lama ile gazetecilere
seslendi. Ünlü, “Basın özgür-
lüğünün ve gazeteciliğin önemini
bir kez daha hatırladığımız 24
Temmuz Gazeteciler ve Basın
Bayramı’nı kutlamanın mutlu-
luğunu yaşıyoruz” dedi.

Yeşim Akbaş davasında gerekçeli 

MANİSA'NIN Demirci ilçesin-
deki polis lojmanında başından

tabanca ile vurulmuş halde bulu-
nan güzellik salonu işletmecisi
Yeşim Akbaş'ın (27) ölümüyle ilgili
tutuklu olarak yargılanan komiser
yardımcısı Doğan Can Yıldız (28)
son duruşmada beraat etti. 

SANIĞIN BERAATİNE KARAR VERİLDİ
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Manisa’da 24 Temmuz
Basın Bayramı dolayısıyla
AKUT Arama Kurtarma
Derneği, Manisalı ga-
zetecileri kahval-
tıda ağırladı.
AKUT Manisa
binasındaki
kahvaltıya
Manisa Gaze-
teciler Cemi-
yeti Başkanı
Ali Filizkan, Ce-
miyet Yönetimi
ve Manisa’da
görev yapan basın
mensupları katıldı.

Kahvaltı sonrasında AKUT
Manisa Ekibi Lider Yardımcısı
Ümit Başkaplan, sözlerine ga-
zetecilerin bayramını kutlayarak

başladı. Başkaplan, AKUT
Manisa Ekip Lideri

Kürşat Utku Satıoğ-
lu’nun yurtdışında
olduğunu ifade
ederek selamla-
rını iletti. Baş-
kaplan şunları
söyledi: “Haber
alma ve yayma

özgürlüğünün en
etkili aracı olan

basın, önemli bir
toplumsal görev icra et-

mektedir. Bizler, toplumsal de-

ğerlere saygılı, sorumluluk bi-
linci içinde, tarafsız bir anlayışla
görevini yerine getiren özgür
basının, demokratik toplum dü-
zeninin korunmasının en büyük
güvencelerin biri olduğuna ina-
nıyoruz. Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün, ‘Her ilerlemenin,
kurtuluşun anası özgürlüktür.
Basın, milletin müşterek sesidir.
Bir milleti aydınlatma ve irşatta,
bir millete muhtaç olduğu fikrî
gıdayı vermekte, hulâsa bir mil-
letin hedefi saadet olan müşte-
rek bir istikamette yürümesini
teminde, basın başlı başına bir
kuvvet, bir mektep, bir rehber-
dir’ ifadesi basının toplumu ay-
dınlatması bakımından
üstlendiği misyonu en güzel
şekilde açıklamaktadır. Bu vesi-
leyle, bıkmadan, usanmadan,
zor koşullarda, büyük bir özve-
riyle görevlerini yerine getiren
tüm basın mensuplarının 24
Temmuz Gazeteciler ve Basın
Bayramı’nı kutlar, sağlık ve ba-
şarılar dileriz.”

aKUT’Un FaaliyeTleri 
HaKKında Bilgi Verdi

AKUT Manisa Ekibi Lider
Yardımcısı Ümit Başkaplan
sonrasında AKUT’un faaliyetleri
hakkında bilgiler verdi.
AKUT’un 1996 yı-
lında kuruldu-
ğunu ifade
eden Baş-
kaplan,
“Türki-
ye’nin ilk
arama kur-
tarma der-
neği olan
AKUT, dağ-
larda ve diğer
zorlu doğa ko-
şullarında doğru ve
etkin arama-kurtarma
faaliyetleri gerçekleştirme he-
defiyle kurulmuş ve hızla ge-
rekli eğitimleri alarak talep
edildiği takdirde doğal afetlerde
de ilgili resmî kurumlara yar-
dımcı olabilir hale gelmiştir.
1998 Adana-Ceyhan depre-
minde gösterdiği yararlılıklar
nedeniyle, Bakanlar Kurulu ka-
rarıyla 19 Ocak 1999’da Kamu
Yararına Dernek statüsü almış-
tır” dedi.

Manisa’da 100’e yaKın
gönüllü Var

AKUT’un faaliyetlerini tama-
men gönüllülük esasına yönelik
sürdürdüğüne dikkat çeken
Başkaplan, Manisa’da 100’e
yakın gönüllünün bulunduğunu
ve her türlü olumsuzlukta

AKUT’un da faaliyete geçtiğini
söyledi. 

AKUT’a 18 yaşını dolduran
her vatandaşın başvurabilece-
ğini ifade eden Başkaplan,
“Her türlü operasyonda önce
kendi can güvenliğimizi almak
durumundayız. Bu nedenle
AKUT’a gelen gönüllü hemen
operasyona çıkmıyor. Önce
eğitimlerden geçmesi gereki-
yor. Bu eğitimler önce teorik
sonrasında da uygulamalı şe-
kilde veriliyor. Eğer görevleri
başarıyla tamamlarsa saha faa-
liyetlerine de katılmaya başlı-
yor” dedi.

BaşKan FilizKan’dan
TeşeKKür

Daha sonra söz
alan Manisa Gaze-

teciler Cemiyeti
Başkanı Ali Fi-

lizkan, AKUT
Manisa eki-
bine organi-
zasyon için
teşekkür
etti. AKUT
ekibinin ve

gazetecilerin,
medyana gelen

olaylar nedeniyle
sürekli iç içe oldu-

ğuna dikkat çeken Filiz-
kan, ekibe çalışmalarında
kolaylıklar diledi.

FaaliyeTlerle ilgili 
Videolar izleTildi

Konuşmaların ardından
AKUT Manisa ekibinin başta 6
Şubat Kahramanmaraş dep-
remleri olmak üzere afetlerde
ve kurtarma operasyonlarında
yürüttüğü faaliyetlerle alakalı vi-
deolar gösterildi. 

gazeTeciler dUVara
TırMandı

Son olarak ise AKUT ekibi-
nin tırmanma eğitimi yaptığı
duvarda gazeteciler de temsili
tırmanma eğitimi aldı.

AKUT Manisa ekibi, günün
anısına gazetecilere hediye tak-
diminde bulundu. 

AKUT Arama Kurtarma Derneği Manisa Ekibi, 24 Temmuz Basın Bayramı dolayısıyla Manisa’da görev yapan basın mensuplarını kahvaltıda ağırladı

AKUT Manisa’dan gazetecilere 
24 Temmuz jesti
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ÖNCÜ ECZANESİ 
1908 - II. Meşrutiyet'in ilanı: 29 yıldır askıda olan Osmanlı Anayasası yeniden yürürlüğe
girdi.
1911 - Hiram Bingham III, Machu Picchu'yu (İnka'ların kayıp şehri) yeniden keşfetti.
1915 - Chicago'da yolcu gemisi battı; 845 kişi öldü.
1923 - Günümüz Türkiye'sinin sınırlarını büyük oranda çizildiği Lozan Antlaşmasının imza-
latılması.
1931 - Pittsburgh'da (Pensilvanya) yaşlılar evinde çıkan yangında 48 kişi öldü.
1936 - İspanya Hükûmeti, iç savaş nedeniyle dünyadan yardım istedi.
1950 - Gazeteciler Cemiyeti, sansürün kaldırılışını Basın Bayramı ilan etti.
1955 - Ekrem Koçak, 800 metrede Akdeniz Oyunları rekoru kırarak birinci oldu.
1958 - Türkiye’nin Kıbrıs’a asker gönderme önerisini, Birleşik Krallık reddetti.
1959 - Irak’ın Kerkük şehrinde, 1000 kadar Türkmeni’nin katledildiği açıklandı.

GÜNÜN OLAYI

Manisa'nın Demirci ilçesindeki polis lojmanında başından tabanca ile vurulmuş halde bulunan güzellik salonu işletmecisi Yeşim Akbaş'ın (27) ölümüyle 

ilgili tutuklu olarak yargılanan komiser yardımcısı Doğan Can Yıldız (28) son duruşmada beraat etti. 

MANİSA'NIN Demirci ilçe-
sinde 14 Nisan 2023 tarihinde
meydana gelen ve güzellik sa-
lonu işletmecisi Yeşim Akbaş'ın
(27) ölümüyle sonuçlanan ola-
yın 3'üncü duruşmasında ko-
miser yardımcısı Doğan Can
Yıldız (28) beraat etti. Salihli
Ağır Ceza Mahkemesi tarafın-
dan beraat kararına ilişkin ge-
rekçeli karar da belli oldu. 

Gerekçeli kararda, Yeşim
Akbaş'ın olaydan hemen önce
alkol aldığı ve yüksek miktarda
alkollü olduğunun anlaşıldığı,

alkolün kişide oluşturacağı
duygu durumu göz önüne alın-
dığında alkolün etkisiyle de
olayı gerçekleştirebileceği ifade
edildi. Bilirkişi raporlarında ay-
rıca Akbaş'ın sağlam bir psiko-
lojik yapıda olmadığı, hatta
Akbaş'ın bir dönem AMA-
TEM'de tedavi gördüğü belir-
tildi. 

Kararda ayrıca, sanıkta
tespit edilen atış artıklarının
olay yerinde bulunan tek kişi
olması ve ilk müdahaleyi kendi-
sinin yapması nedeniyle bulaş-

mış olabileceği, sanığın savun-
malarında da maktulün yüzüstü
yattığını ve olayın etkisi ile sırt-
üstü çevirdiğini kabul ettiği ve
ilk müdahaleyi yaptığı, bilirkişi
raporunda da bu hususa deği-
nildiği ve mevcut resimler ince-
lendiğinde Yeşim Akbaş'ın
sanık tarafından bu şekilde öl-
dürülmesinin mümkün olmadı-
ğına değinildi. 

Gerekçeli kararda ayrıca,
Yeşim Akbaş'ın direniş göster-
mesi gerektiği, ancak dosya
kapsamında ölü muayene ra-
porundan da anlaşılacağı
üzere, Yeşim Akbaş'ta herhangi
bir lezyon (doku bozukluğu)
tespit edilmediği belirtildi. 

Bu nedenle Yeşim Akbaş
ile sanık arasında bir itişme ve
direnmenin bulunmadığı, ayrıca
atış mesafesi dikkate alındı-
ğında Yeşim Akbaş'ın bitişik
atış mesafesinden kafasından
vurulduğu ve sanık tarafından
bu şekilde yapılabilecek bir atış
neticesinde Yeşim Akbaş'ın di-
reniş göstermesi gerektiği,

mermi çekirdeği trajesi incelen-
diğinde sağdan sola, aşağıdan
hafif yukarı tanımlandığı, yine
bu şekilde sanık tarafından atış
yapılması için Yeşim Akbaş'ın
sabit durup direniş gösterme-
mesinin gerektiği ve bu duru-
mun da mümkün olamayacağı
ifade edildi.  

TELEFON GÖRÜŞMESİ 
DİKKAT ÇEKTİ 

Gerekçeli kararda Yeşim
Akbaş'ın yakınları tarafından
olaydan hemen önce iş yerinin
tamiri için görüşme yaptığı ve
kendisini öldürmeyi düşünen
birinin bu aramayı yapmayaca-
ğının beyan edilmesine rağ-
men, Akbaş'ın raporlarından da
alkollü olduğu ve duygu bozuk-
luğu yaşaması nedeniyle de bu
olayı gerçekleştirebileceğinin
değerlendirildiği bu durumun
sanık aleyhine bir delil olarak
değerlendirilmesinin mümkün
olmadığı belirtildi. 

Gerekçeli raporda, sanığın
tırnaklarında ve üzerinde Yeşim
Akbaş'a ait DNA uyumlu tespit

yapılsa da tanık beyanları ile de
sabit olduğu üzere Yeşim
Akbaş ile sanığın aynı evde ya-
şadıkları ve aralarında duygusal
bir bağ gözetildiğinde bu duru-
mun hayatın olağan akışına
uygun bir durum olduğu değer-
lendirildi. 

Sanığın yüzünde bulunan
mevcut tırmalama izinin tarafla-
rın beyanlarında da belirttiği
üzere sanığın ve Yeşim Ak-
baş'ın kedi sahiplendiği, bu tır-
malama izlerinin kedi
tırmalaması olabileceği, bu du-
rumun bilirkişi raporu ile de
mümkün olabileceğinin belirtil-
diğine değinildi. 

Gerekçeli kararda Anaya-
sa'nın 38/4. Maddesi, İnsan
Hakları Avrupa Sözleşmesi 6/2
maddesi, İnsan Hakları Evren-
sel Beyannamesi 11. Maddesi
de dikkate alınarak mahkeme
heyeti tarafından yapılan değer-
lendirme sonucunda, sanığın
suç isnadı işlediğine dair ceza-
landırılmasına yeteri derecede
kesin, inandırıcı ve her türlü
şüpheden uzak delil bulunma-
dığından, sanığa yüklenen
suçun sanık tarafından işlendi-
ğinin sabit olmaması nedeniyle,
5271 sayılı kanunun 223/2-e
maddesi gereğince beraatine
karar verildiği açıklandı. İHA

Manisa'da Yeşim Akbaş davasında
gerekçeli karar açıklandı 
Manisa'da Yeşim Akbaş davasında
gerekçeli karar açıklandı 

Manisa’da çiftlik yangını
MANİSA’NIN Salihli ilçesinde çift-

likte çıkan yangın itfaiye ekiplerinin mü-
dahalesi ile söndürülürken, yangında
yaklaşık 2 bin balya saman kül oldu.   

Yangın, Poyrazdamları Mahalle-
si’ndeki A.T.’ye (53) ait çiftlikte mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre,
çiftlikte henüz belirlenemeyen bir ne-
denle yangın çıktı. Çiftlikte bulunan
saman balyalarından dumanlar yüksel-
diğini fark eden vatandaşlar durumu
kısa sürede itfaiye ekiplerine bildirdi. İh-
barla yangın yerine gelen Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi
Başkanlığına bağlı Salihli İtfaiye Amirliği

ekipleri, yangına müdahale etti. Yangın,
itfaiye ekiplerinin çalışmasıyla söndü-
rüldü. Yangında yaklaşık 2 bin saman
balyası zarar görürken, yangınla ilgili in-
celeme başlatıldı. İHA

MANİSA’NIN Yunusemre ilçesinde
Seyitli Barajı mevkiinde çıkan orman
yangını, orman ve itfaiye ekiplerinin hızlı
müdahalesiyle büyümeden kontrol al-
tına alındı. 

Yunusemre ilçesi Seyitli Barajı

mevkiindeki ormanlık alanda saat 17.35
sıralarında yangın çıktı. Saat 17.48’de
orman ve itfaiye ekiplerince yangına ilk
müdahale yapıldı. 

İzmir Orman Bölge Müdürlüğüne ait
2 uçak, 3 helikopter, 11 arazöz, 4 su
ikmal aracı, 2 dozer ve 3 yer ekibi ile
müdahale edilen yangın, yaklaşık 1
saat içinde kontrol altına alındı. Böl-
gede ekiplerin soğutma çalışması
devam ediyor. İHA

Spiral makinesiyle odun
keserken ağır yaralandı   

MANİSA’NIN Salihli ilçesinde bir
kişi odun keserken elinden kayan spiral
ile ağır yaralandı. Olay, Salihli’nin Mer-
sindere Mahallesi’nde meydana geldi.
Edinilen bilgiye, evinin bahçesinde spi-
ral ile odun kesen G.Y. (54), makinenin
elinden kaymasıyla sağ elinin 2 parma-
ğını kesti. Kanlar içerisinde kalan G.Y.,
ailesinin ihbarıyla olay yerine gelen sağ-
lık ekiplerince Salihli Devlet Hastane-
si’ne kaldırıldı. Yaralı G.Y., burada
yapılan ilk müdahalenin ardından İzmir

Atatürk Eğitim ve Araştırma Hastane-
si'ne sevk edildi. G.Y.’nin hayati tehlike-
sinin bulunduğu öğrenilirken, olayla ilgili
inceleme başlatıldı.  İHA

Jandarmadan trafik uygulaması   
MANİSA İl Jandarma Komutanlığı

trafik timlerince 15-21 Temmuz tarihleri
arasında il genelinde 'Yük taşıyan araç-
lar', 'Radarla hız denetimi', 'Emniyet
kemeri', 'Motosiklet', 'Traktör' ve
'Alkol/Uyuşturucu madde kullanımına'
yönelik gerçekleştirilen özel trafik dene-
timinde 3 bin 995 araç ve sürücüsünün
kontrol edildiği bildirildi. Yapılan dene-
timlerde 16 araç trafikten men edilirken,
19 sürücüye alkollü araç kullanmaktan

işlem yapıldığı, çeşitli suçlardan aranan
14 şahıs, yakalama kaydı bulunan 3
araç ile çalıntı kaydı olan 1 aracın da
yakalandığı açıklandı.  İHA

Yunusemre’deki orman yangını
büyümeden söndürüldü 

Yunusemre’deki orman yangını
büyümeden söndürüldü 
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ŞEhzadElEr belediye
Başkanı Gülşah Durbay, Şeh-
zadeler’de son günlerde
yaşanan elektrik ke-
sintilerinin yaşamı
olumsuz yönde et-
kilediğini vurgula-
yarak Gediz
Elektrik firmasına
acil çözüm çağrı-
sında bulundu.
Başkan Durbay,
sorunun çözümü
noktasında belediye
olarak işbirliğine hazır
olduklarını kaydetti. 

Artan hava sıcaklıklarıyla
birlikte Şehzadeler ilçesinde

son dönemde çok sık yaşanan
elektrik kesintileri vatandaşları

mağdur etmeye devam
ediyor.  Bu kesintiler,

vatandaşların gün-
lük yaşamını olum-
suz etkilerken,
ciddi sıkıntılara da
yol açıyor. Birçok
mahallede yaşa-
nan kesintiler son-

rası vatandaşlar,
sorunlarının çö-

zümü için Şehzadeler
Belediyesi'ne başvuru-

yor.
Hava sıcaklıklarının 40 dere-

cenin üzerine çıktığı bu gün-

lerde yaşanan elektrik kesintile-
rinin halkı mağdur ettiğini ifade
eden Şehzadeler Belediye Baş-
kanı Durbay “Evinde hastası,
bebeği, yaşlısı olan vatandaşla-
rımız, özellikle gıda üzerine faa-
liyet gösteren esnaflarımız
başta olmak üzere tüm vatan-
daşlarımız elektrik kesintilerin-
den dolayı ciddi sıkıntılar
yaşıyor. Vatandaşlarımız beledi-
yemizi arayarak destek istiyor.
Belediyemizin yetki alanında ol-
mamasına rağmen, vatandaş-
larımızın şikayetini Gediz
Elektrik firmasına iletiyoruz.
Hava sıcaklıklarının çok yüksek
olduğu bu günlerde, hemşehri-

lerimizin yaşadığı mağduriyetin
son bulması için Şehzadeler

Belediyesi olarak üzerimize
düşen ne varsa Gediz Elektrik

ile ortak çalışmaya hazırız”dedi.
haber merkezi

Manisalıları isyan noktasına getiren elektrik kesintileri ile ilgili Şehzadeler Belediyesi’nden işbirliği çağrısı geldi

Gediz Elektrik’e acil çözüm çağrısı:
Biz işbirliğine hazırız
Gediz Elektrik’e acil çözüm çağrısı:
Biz işbirliğine hazırız

Şırnak'ta Gabar Da-
ğı'ndaki petrol sahasında son-
daj kulesinin beton zemininin
çökmesi sonucu meydana
gelen kazada, enkaz altında
kalarak hayatını kaybeden Meh-
met İrfan Güler (27), memleketi
Manisa’nın Gölmarmara ilçe-
sinde son yolculuğuna uğur-

landı.  Gabar Dağı’ndaki petrol
sahasında yürütülen çalışma sı-
rasında, sondaj kulesinin beton
zeminin çökmesi sonucu iş ka-
zası meydana geldi. Kazada
enkaz altında kalan mühendis
Mehmet İrfan Güler hayatını
kaybederken, 2 işçi ise yara-
landı. Genç mühendis Mehmet

İrfan Güler için memleketi Mani-
sa’nın Gölmarmara ilçesinde
cenaze töreni düzenlendi. Ha-
lime Hatun Camii’nde düzenle-
nen cenaze törenine, Enerji ve
Tabii Kaynaklar Bakan Yardım-
cısı Ahmet Berat Çonkar, Ma-
nisa Valisi Enver Ünlü, Manisa İl
Jandarma Komutanı Tuğgeneral

Zafer Tombul, İl Emniyet Mü-
dürü Fahri Aktaş, Gölmarmara
Belediye Başkanı Cem Aykan,
Güler ailesinin yakınları ve va-
tandaşlar katıldı. Cenaze töre-
ninde, baba İbrahim Güler
ayakta durmakta zorlandı. Enerji
ve Tabii Kaynaklar Bakan Yar-
dımcısı Ahmet Berat Çonkar ve
Manisa Valisi Enver Ünlü baba
İbrahim Güler'in yanına oturarak
ailenin acısını paylaştı. 

Öğle namazının ardından
kılınan cenaze namazı sonrası
Mehmet İrfan Güler, gözyaşları
arasında toprağa verildi. 

13 ay ÖncE GÖrEvE
BaŞlaMıŞtı 

İstanbul Teknik Üniversitesi
Petrol ve Doğal Gaz Mühendis-
liği bölümünden 2021 yılında
mezun olan Mehmet İrfan Gü-
ler’in yine aynı üniversitede yük-
sek lisans yaptığı bildirildi.
İbrahim-Hatice Güler çiftinin 2
çocuğundan biri olan Mehmet
İrfan Güler’in bekar olduğu ve
13 ay önce Gabar Dağı’ndaki
petrol sahasında göreve başla-
dığı öğrenildi.  İha

Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakan Yardımcısı Ahmet Berat Çonkar, genç mühendisin cenaze törenine katıldı   

Manisalı mühendise son görev   

EGE Yaş Meyve Sebze İh-
racatçıları Birliği Başkanı Hay-
rettin Uçak, Sultani çekirdeksiz
sofralık üzümün 25 Temmuz'da
ihracat yolculuğuna başlayaca-

ğını, bu üründen 100 milyon
doların üzerinde döviz girdisi
beklediklerini ifade etti.

Uçak, yaptığı yazılı açıkla-
mada, Ticaret Bakanlığı Ege

Gümrük ve Dış Ticaret Bölge
Müdürlüğü Başkanlığında oluş-
turulan komisyonun, Mani-
sa'daki bağlarda yapılan
incelemeler sonucunda Sultani
çekirdeksiz sofralık üzüm çe-
şidi için 25 Temmuz, Mevlâna
(razaki) sofralık üzüm çeşidinde
ise 7 Ağustos'tan itibaren ihra-
cat izni verdiğini belirtti.

Manisa, Denizli ve İzmir'de
60 bin civarındaki üreticinin
yaklaşık 1 milyon 100 bin dekar
alanda coğrafi işaret tescili Sul-
tani çekirdeksiz sofralık üzümü
yetiştirdiği bilgisini veren Uçak,
üreticilerin hasat için hazırlıkla-
rını tamamladığını ifade etti.

Bu sezon Sultani çekirdek-
siz sofralık üzümde rekoltenin
geçen yıldan fazla olmasının
beklendiğini belirten Uçak,

şunları kaydetti:
"Türkiye, 2023 yılında taze

üzüm ihracatından 134,6 mil-
yon dolar döviz kazandı. 2023

yılında 87 milyon dolar olan bu
üründeki ihracatımızı 2024 yı-
lında 100 milyon doların üze-
rine taşımayı hedefliyoruz."

Uçak, bu üründe Rusya,
Ukrayna ve Polonya'nın en
büyük pazarlar olduğunu ifade
etti. aa

Sultani çekirdeksiz sofralık üzümde ihracat
25 Temmuz'da başlayacak
Sultani çekirdeksiz sofralık üzümde ihracat
25 Temmuz'da başlayacak

Saruhanlı Belediye Baş-
kanı Ekrem Cıllı’nın talimatıyla
Temizlik İşleri Müdürlüğü ekip-
leri, Paşaköy Mahallesi ve 15
Temmuz Şehitler ve Demokrasi
Meydanı'nda kapsamlı temizlik
ve bakım çalışmaları gerçekleş-
tirdi.

Saruhanlı Belediyesi, ilçe
genelinde temizlik çalışmala-
rına hız kesmeden devam edi-
yor. Belediye Başkanı Ekrem
Cıllı’nın talimatları doğrultu-
sunda, Temizlik İşleri Müdür-

lüğü ekipleri, Paşaköy Mahal-
lesi ve 15 Temmuz Şehitler ve
Demokrasi Meydanı'nda kap-
samlı bir temizlik çalışması
yaptı.

Temizlik İşleri Müdürlüğü
ekipleri, Paşaköy Mahallesi
meydanında kapsamlı bir te-
mizlik çalışması gerçekleştirdi.
Meydanda bulunan tuvaletler
de titizlikle temizlendi ve hijyen
koşullarına uygun hale getirildi.
Bu çalışmalar, mahalle sakinle-
rinin memnuniyetini kazandı.

Ayrıca, 15 Temmuz Şehitler
ve Demokrasi Meydanı'ndaki
tuvaletler de kontrol edilerek
bakımları yapıldı. Ekipler, tuva-

letlerin hijyenik ve kullanılabilir
durumda olmasını sağlamak
için gerekli tüm önlemleri aldı.
haber Merkezi

Saruhanlı'da temizlik çalışmaları hız kesmiyor
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miLLiYetçi Hareket Partisi
Genel Başkanı Devlet Bahçeli,
Ankara'daki MHP Genel Mer-
kezi'nde basın toplantısı ger-
çekleştirdi. 

Bahçeli, gündeme ilişkin
önemli açıklamalarda bulunur-
ken CHP Genel Başkanı Özgür
Özel’e sert sözlerle yüklendi.
CHP lideri Özel’in açıklamala-
rına atıfta bulunan Bahçeli,
''Özgür Özel'in 'Kürtler 'ben
eşit hissetmiyorum' diyorsa
onlar hissedene kadar hep bir-
likte mücadele edeceğiz.' söz-
leri bölücü bir ağızdır. CHP'nin
şifreleri PKK'nın elinde DEM'in
kullanımındadır.'' ifadelerini kul-
landı. Sokak hayvanları düzen-
lemesine de değinen Bahçeli,
“Türk milleti hayvanları sever,
köpekleri de dost kabul eder.
Bu sebepten dolayı, köpeklere
karşı uygulanacak her türlü
yanlışın karşısında durur.
MHP’de üzerine düşeni yapa-
caktır.” dedi.

MHP Genel Başkanı Bah-
çeli, Türkiye için yeni yüzyılda
emsalsiz fırsatların olduğunu
belirterek, “Milli birlik ve bera-
berlik içinde bu fırsatları yaka-
layacağımız düşüncesindeyim.
Fakat milletimizin hassasiyetleri
üzerinde oynama yapanlar, tah-
rip etmek için çaba harcayanlar
çok tehlikeli provokasyonları
birer birer sahneye sürmektedir.
Muhalefetin umut bağladığı, si-
parişle siyaset yaptığı, bölücü-
lerin ve teröristlerin kukla
olarak hizmet ettiği Joe Bi-
den'ın Amerika Birleşik Devlet-
leri başkanlık yarışından
çekilmesi, bölgesel ve küresel
zeminde etkileri olacak bir ge-
lişmedir” diye konuştu. 

"AçILAN KiLiDiN 
KAPAtILmASIYLA

terÖr ÖrGÜtÜ NeFeS 
ALAmAYACAK" 

Türkiye’nin güney sınırları-

mız boyunca kurulmak istenen
terör devletinin bağlantı nokta-
ları, yol haritası, ana güzergahı
kahraman Türk Silahlı Kuvvet-
leri'nin mücadelesi ve iktidarın
dirayetiyle bertaraf edildiğini
aktaran Bahçeli, “Açılan kilidin
kapatılmasıyla mücavir bölge-
lerde hiçbir terör örgütü nefes
dahi alamayacaktır. Sürekli
operasyon stratejisi Allah'ın iz-
niyle başarıyla ulaşacak terörün
ve bölücülüğün kökü kazına-
caktır. Buna rağmen Mersin'de
halay çekip İmralı canisi lehine
slogan atan bir avuç şehir eşki-
yası ile Diyarbakır'ın sözde Kür-
distan olduğunu ileri süren
DEM'li hainler şımarıklıklarının
ağır sonuçlarına inşallah katla-
nacaklardır. Doğu ve Güneydo-
ğu'daki bazı il ve ilçelerde fiili
zemin hazırlamak için belediye
hizmetlerinin şer hedefler uğ-
runa seferber edilmesi, bölücü-
lüğü sokağa taşıma gayretleri
son günlerde hızlanmıştır. Bu
azgınlaşmış tahrikleri dikkatle
ve yakinen takip ettiğimiz her-
kesçe bilinmelidir” dedi. 

"CHP'NiN ŞiFreLeri 
PKK'NIN eLiNDe Dem'iN 

KULLANImINDADIr" 
CHP Genel Başkanı Özgür

Özel’in "’Kürtler ben eşit his-
setmiyorum.’ diyorsa onlar eşit
hissedene kadar hep birlikte
mücadeleye devam edeceğiz”
açıklaması üzerine Bahçeli,
“DEM'lenen CHP milli güvenli-
ğimize zarar vermektedir.
DEM'lenen CHP demokrasi-
mize leke sürmektedir. DEM'le-
nen CHP milli birlik ve kardeşlik
hukukumuzu kundaklamakta-
dır. Terörist Demirtaş ile ziya-
retçi kuyruğuna girenlerin profili
çeşitlenen Sarosçu Kavala'ya
siyasi geleceğini bağlayanlar
ne milliyetçilikten ne de milli
onurumuzun muhafaza temini-
ninden bahsetmeleri söz ko-

nusu değildir. CHP'nin şifreleri
PKK'nın elinde DEM'in kullanı-
mındadır. Türk milleti köksüz ve
kötü niyetli müfritleri görmekte-
dir. Bu nedenle emperyalizmin
içimize kadar yuva yapmış pi-
yonları muhakkak çuvallayacak
alayının birden oyunları bozula-
cak mahçubiyet ve mağlubiyet
akıbetleri olacaktır” ifadelerini
kullandı. 

"DezeNFLASYON 
SÜreCi Her GeçeN 

GÜN teSiriNi 
GÖStermeKte " 

CHP Genel Başkanı Özel’in
Türkiye’de tarihin en ağır eko-
nomik krizinin yaşandığı söyle-
mine Bahçeli, şunları kaydetti: 

“Karamsar tablolar çizenler,
kötümser telafuz ve telkinlerle
vakit geçirenler gerçek manada
Türkiye'nin gücünü ve Türk mil-
letinin gürbüz iradesini kavra-
maktan aciz düşenlerdir.
Cumhuriyet Halk Partisi Genel
Başkanı'nın tarihin en ağır eko-
nomik krizinin yaşandığını iddia
etmesi yalnızca ağır bir bühtan
değil aynı zamanda ülkesine ve
milletine itibar etmeyen bir si-
yasetçinin delisavmasıdır. Hal-
buki Türkiye ekonomisi güven
verici adım ve hamlelerle istik-
rarlı ve umut uyandıran bir yük-
seliş kulvarındadır.
Dezenflasyon süreci her geçen
gün tesirini göstermekte bü-
yüme, istihdam, ihracat, yatı-
rım, üretim ve cari fazla
hedefleri iyimser beklentileri
kamçılamaktadır. Uluslararası
kredi derecelendirme şirketleri-
nin ekonominin pozitif ivmesini
teyit etmesi ayrıca değerli ve
sevindirici bir gelişmedir. Aza-
lan dış finansman ihtiyacıyla
birlikte artan uluslararası re-
zervler ekonomik dengelemeyi
tetiklemektedir. Türkiye ekono-
misi en kötü kötü senaryoların
engellemelerine takılmadan

hızla ilerleme kaydetmektedir.
Toplumun her kesimi büyüme-
nin nimetlerinden elbette isti-
fade edecek özellikle istismar
edilen emeklilerimiz hak ettik-
leri sosyal ekonomik ve insani
seviyeye kavuşacaklardır. Milli-
yetçi Hareket Partisi'nin ve
Cumhur İttifakı'nın ortak gayesi
budur. Kaldı ki ülkenin beka-
sıyla milletin refahı en üst dü-
zeyde tesis edilecektir.” 

"KIBrIS SADeCe
ÜzeriNDe HAYAt 

SÜrÜLeN Bir ADA
DeĞiLDir" 

Kıbrıs Barış Harekâtı'nın 50.
yıl dönümü dolayısıyla Kıbrıs
Türk halkıyla kucaklaşmanın ve
ortak bir gelecek etrafında ke-
netlenmenin milli bir heyecan
oluşturduğunu dile getiren
Bahçeli, Türk milletinin tek
yürek halinde Kıbrıs davasına
inandığını ve arkasında durdu-
ğunu söyledi. Bahçeli, “Kıbrıs
Türklüğünün zulümden ve zul-
metten kurtuluş gününde soy-
daşlarımızla beraber olmak bu
kutlu günde kabaran milli coş-
kuya şahit olmaktan şahsım
adına büyük bir memnuniyet
duyduğumu bilvesile açıklamak
boynumun borcudur. Kıbrıs sa-
dece üzerinde hayat sürülen bir
ada değil, Türk milletinin tarihi
ve şehitlik kardeşlik varoluş
anıtıdır. Kıbrıs, muhterem ced-
dimizin göz nuru, gönül yurt ol-
ması yanısıra siyasi stratejik
kültürel ekonomik jeopolitik
miras ve müktesebatı ile bölge-
nin ve küresel sistemin kilit ta-
şıdır. Bu nedenle tüm
dikkatlerin odağı Kıbrıs'tır” diye
konuştu. 

"KIBrIS tÜrK'tÜr, 
tÜrK'ÜN YUrDUDUr"

Kıbrıs Türklüğünün ege-
menlik haklarını ve tarihi ema-
netlerini göz ardı eden
çevrelerin tahrikleri, tacizleri ve

tuzakları hiç bitmediğini akta-
ran Bahçeli, “Şayet Türkiye'nin
50 yıl önce müdahalesi olma-
saydı, Kıbrıs Türklüğü, Hoca-
lı'da, Kerkük'te, Doğu
Türkistan'da ve Gazze'de yaşa-
nan dramların, acıların ve insani
felaketlerin aynısıyla karşılaş-
ması mukadderdir. Sanmasınlar
ki Taşkent, Taşpınar, Sinde,
Günyeli, Yuvalı, Paşaköy, Kanlı
Noel, Limasol, Gazimağusa,
Geçitkale, Muratağa, Sandallar,
Atlılar katliamlarını unuttuk. San-
masınlar ki bebeklerimize, ço-
cuklarımıza, kadınlarımıza,
masum ve mazlum soydaşları-
mıza yönelik kanlı saldırıları hafı-
zamızdan çıkardık. Tarihi karar
ve mesajımızı tekrar haykırıyo-
rum, Kıbrıs Türk'tür, Türk'ün
yurdudur, her zaman da böyle
kalacaktır” ifadelerine yer verdi. 

ABD’deki seçimler nasıl so-
nuçlanırsa Türkiye-ABD ilişkileri
daha sağlıklı hale gelir sorusuna
Bahçeli, “Biden’ın gidişi bir müj-
dedir, Netenyahu’nun gidişi de
ikinci müjde olacaktır” dedi. 

“mHP, KÖPeKLere 
KArŞI UYGULANACAK 
Her tÜrLÜ YANLIŞIN 
KArŞISINDA DUrUr” 

MHP olarak köpeklere yapı-
lacak yanlışın karşısında dura-
caklarını aktaran Bahçeli, “Türk
milleti hayvanları sever, köpek-
leri de dost kabul eder. Bu se-
bepten dolayı, köpeklere karşı
uygulanacak her türlü yanlışın
karşısında durur. MHP’de üze-

rine düşeni yapacaktır. Kimse
merak etmesin, köpekleri dost
kabul edenler sokaklara dökü-
lerek köpekleri taşlamaya
devam etmesinler. Onlar Ce-
nabı Allah’ın bir yaratığıdır” 

“DOSYA eLimizDeDir, 
GÜNÜ GeLDiĞiNDe

eYLeme De 
GeçeCeKtir” 

Televizyon programlarında
MHP aleyhinde söylemleri bir
listede topladıklarını ve bunlara
hukuki olarak cevap verecekle-
rini belirten Bahçeli, “Bazı çev-
reler 2024 yılı içerisinde
MHP’ye karşı çok büyük hak-
sızlıklar, iftiralar, yalanlar, küçük
görmeler ve suçlamalarda bu-
lunmuşlardır. Bunlar toplamda
154 kişidir. MHP olarak basın
mensuplarına bu çerçeveden
bakmak istiyorum. Sizlerle çok
zaman beraber oluyoruz. Tel-
evizyonlarda ayrıldığımız şahsi-
yetler var. Onları kabul etmekte
zorlanıyoruz ama yakın takip
altındayız. Görmüş olduğunuz
liste kimin hangi gün, hangi sa-
atte ve hangi programda nasıl
konuştuklarının, MHP’ye nasıl
hakaretler yaptıklarının toplamı-
dır. Bu dosya elimizdedir, günü
geldiğinde eyleme de geçecek-
tir. Eylem, hukuki nitelikte ola-
caktır. ‘Bizi hedef gösteriyorlar’
saçmalığından da kendilerini
kurtarsınlar. Onlarla muhatap
dahi olmayı kabul etmeyiz ama
hukuk zemininde mutlaka kar-
şılaşacağız”  dedi. iHA

CHP Genel Başkanı Özgür Özel'in "Kürtler kendini eşit hissetmiyor" sözlerine tepki gösteren MHP lideri Bah-
çeli, "Bu yakından tanıdığımız bölücü ağızdır. CHP'nin şifreleri PKK'nın elinde DEM'in kullanımındadır" dedi

DEM’lenen CHP milli birliğimizi 
kundaklamaktadır!

AK PArti Manisa Tanıtım
ve Medya Başkanı Emre
Şener, CHP’ye geçen beledi-
yelerde siyasi nedenlerle işten
çıkarılan ve sürgüne gönderi-
len işçiler nedeniyle vatandaş-
ların temel hizmetlerden
mahrum kaldığını söyledi.
Şener, belediyelere çağrıda
bulunarak, işin ehline verilmesi
gerektiğini ifade etti.

AK Parti Manisa Tanıtım ve
Medya Başkanı Emre Şener, 1
Nisan seçimleri sonra-
sında, AK Parti ve
MHP’den,
CHP’ye geçen
belediyelerde
çalışan teknik
personellerin
siyasi sebep-
lerden dolayı
işten çıkarılma-
sının ve yerleri-
nin
değiştirilmesinin va-

tandaşları cezalandır-
mak olduğunu söyledi.
Manisa Büyükşehir Be-

lediyesi ve tüm ilçe bele-
diyelerinin, ‘İşin ehline

verilmesi gerektiği’ şiarıyla

yapılan yanlıştan dönülmesi
gerektiğini ifade eden Şener,
“Siyasi görüşleri sizinle aynı
olmayan insanlara duyulan kin
ve nefretin bedelini, maalesef
ki çöpleri toplanmayan, suları

akmayan ve temel belediyeci-
lik hizmetlerinden mahrum
kalan tüm vatandaşlarımız
ödemektedir.” dedi.

“BeDeLiNi tÜm 
VAtANDAŞLArImIz 

ÖDÜYOr”
AK Partili Şener, belediye-

lerde çalışan işinin uzmanı
teknik personelin, siyasi se-
beplerle başka bir yere sür-
güne gönderilmesi veya işten
çıkarılması, sadece o kişinin
değil, aynı zamanda o böl-
gede yaşayan ve hizmetlerden
mahrum kalan tüm vatandaş-
ların da cezalandırılması anla-
mına geldiğini ifade ederek,
“Siyasi görüşleri sizinle aynı
olmayan insanlara duyulan kin
ve nefretin bedelini, maalesef
ki çöpleri toplanmayan, suları
akmayan ve temel belediyeci-
lik hizmetlerinden mahrum
kalan tüm vatandaşlarımız
ödemektedir. Başta Büyükşe-
hir ve tüm ilçe belediyelerine
açık çağrımızdır: Siyasi görü-

şüne bakmaksızın belediye
personellerini cezalandırmak-
tan vazgeçip “İşin ehline veril-
mesi” şiarıyla yanlıştan
dönmeleri Manisa-
mız için hayırlı ola-
nıdır.” şeklinde
konuştu.

Şener'in bu
açıklamaları,
belediye çalı-
şanlarına yöne-
lik siyasi
baskıların son
bulması ve hiz-
metlerin aksama-
dan devam etmesi
gerektiği yönündeki
çağrıları güçlendirdi.

mANiSA BÜYÜKŞeHir’e 
mÜFettiŞ GeLeCeK

Hizmet iş Sendikası Ma-
nisa 2 No’lu Şube Başkanlığı
geçtiğimiz günlerde 800 işçiyi
sürgüne gönderdiği iddia edi-
len Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi ile ilgili denetim yapılması
amacıyla Çalışma ve Sosyal

Güvenlik Bakanlığı’na müfettiş
talebinde bulunmuştu. Hizmet
iş Sendikası Manisa 2 No’lu

Şube Başkanı Tekin Turgut,
önümüzdeki günlerde

Çalışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanlığı mü-
fettişlerinin denetime
geleceğini kaydede-
rek, “Belediye çalı-
şanları siyasi
görüşlerinden do-
layı ve işyerinden
kendileri istifa etme-

leri için ikamet ve
eski çalışma yerlerin-

den 180 km uzak ilçe-
lere sürüldü. Soma da

ikamet eden ve çalışan bir ar-
kadaşımız Kula’ya başka bir
işyerine sürgün edildi. Tarihin
en büyük sürgünü olan Çerkes
sürgünü aratmayan uygula-
malarla, gariban ve mazlum
büyükşehir işçisi bu insanlık
dışı uygulamalara maruz bıra-
kıldı.” açıklamasında bulun-
muştu.

Siyasi hesaplaşma halkı cezalandırmaktır!

Hizmet İş Sendikası 4400
emekçi için talep ettiği ek
zaman için Manisa Büyükşehir
Belediyesi ile masaya oturdu.
Hizmet İş Sendikası Manisa 2
nolu Şube Başkanı Tekin Tur-
gut yaptığı açıklamada,  Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi
yetkilileri ile bir araya gelerek

ek zam görüşmelerine başla-
dıklarını ifade etti. Turgut,
“Geçtiğimiz hafta Manisa Bü-
yükşehir belediyesi yetkilile-
rine hem bir yazı ile hem sözlü
olarak temmuz ayı bitmeden
sözleşme maddemiz gereği ve
31 Mart yerel seçimleri öncesi
Sayın belediye başkanımız
Ferdi Zeyrek tarafından işçi-
lere verilen ek zam müjdesini

hatırlatarak talebimizi gerçek-
leştirdik.  Bu gün Sayın Bü-
yükşehir belediye
başkanımızın talimatı ile ek
protokol görüşmeleri için
Sayın Genel Sekreter Yardım-
cısı ve ekibi ile bir araya gele-
rek ilk görüşmemizi
gerçekleştirdik. Bu anlamda
üyelerimizin beklentileri, yaşa-
nan hayat pahalılığı ve eriyen

ücretlerimizin telafisi için gö-
rüşmelerimizi bir an önce biti-
rip sözleşmeyi imzalamak
adına müzakereye devam edi-
yoruz.  İki tarafın isteği ve dü-
şüncesi üyelerimizin temmuz
maaşlarının zamlı alması yaşa-
nan hayat pahalılığı nedeniyle
çoluk çocuklarıyla birlikte
Ocak ayına kadar rahat bir
nefes almasıdır” diye konuştu.

Büyükşehir ve Hizmet İş Sendikası
arasında görüşmeler başladı
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MANİSA Valisi Enver
Ünlü, Türk basın ta-
rihinden sansürün
kaldırılışının
116. yılında
yaptığı açık-
lama ile gaze-
tecilere
seslendi. Ünlü,
“Basın özgürlü-
ğünün ve gazete-
ciliğin önemini bir kez
daha hatırladığımız 24 Temmuz
Gazeteciler ve Basın Bayra-
mı’nı kutlamanın mutluluğunu
yaşıyoruz” derken, “Demokra-
simizin temel taşlarından biri

olan basın, toplumun haber
alma hakkının en önemli garan-
tisidir. Tarafsız, doğru ve ob-

jektif haber yapma
ilkesiyle halkımıza

hizmet eden basın
mensuplarımız,
kamuoyunun ay-
dınlatılmasında ve
bilgilendirilme-

sinde büyük rol
oynamaktadır” diye

konuştu.
Vali Ünlü açıklamasına

şöyle devam etti: “Zor şartlar
altında, fedakârca çalışarak
toplumu bilgilendiren, halkın
sesi olan gazetecilerimiz, de-
mokratik ve şeffaf bir toplumun

olmazsa olmazıdır. Doğru ve
tarafsız habercilik anlayışıyla
toplumun doğru bilgilendirilme-
sini sağlayan değerli basın
mensuplarımız, aynı zamanda
demokrasimizin güçlenmesine
de katkı sağlamaktadır.

Basının özgür, tarafsız ve
bağımsız bir şekilde görevini
yapabilmesi, demokratik bir
toplumun vazgeçilmez unsurla-
rından biridir. Bu vesileyle,
basın mensuplarımızın sorunla-
rının çözülmesi, çalışma koşul-
larının iyileştirilmesi ve
özgürlüklerinin korunması ge-
rektiğini bir kez daha vurgula-
mak istiyorum.

24 Temmuz Gazeteciler ve
Basın Bayramı münasebetiyle,
gece gündüz demeden halkı-

mızı doğru bilgilendirmek adına
emek veren tüm basın men-

suplarımızı tebrik ediyor, çalış-
malarında başarılar diliyorum.”

Manisa Valisi Enver Ünlü, 24 Temmuz Basın bayramı için yayınladığı açıklama ile sorunlara net bir açıklık getirdi

“Sorunlar çözülmeli, koşullar iyileştirilmeli,
özgürlükler korunmalı”
“Sorunlar çözülmeli, koşullar iyileştirilmeli,
özgürlükler korunmalı”

MANİSA Gazeteciler Cemi-
yeti yönetim kurulu Başkanı Ali
Filizkan, Türk basınında sansü-
rün kaldırılışının 116. yıl dönü-
münü nedeniyle yönetim kurulu
adına bir mesaj yayımladı. Filiz-
kan, 24 Temmuz geleneksel
Gazeteciler Günü’nü son yıl-
larda kaybolan haklar nede-
niyle bayram değil, bu yılda
dayanışma günü olarak kutla-
dıklarını, basının içerisinde bu-
lunduğu sorunların geçen
yıldan farklı olmadığını belirtti. 

Filizkan, 2020 yılında ortaya
çıkan salgın döneminin ardın-
dan, dünyada ve ülkede yaşa-
nan ekonomik sıkıntıları
hatırlattı. Filizkan, uygulanan
yanlış politikalar sonucu, basın
sektöründe de maliyetlerin art-
tığını, son yıllarda Anadolu ba-
sınında birçok küçük ilde
gazetelerin küçülmeyi birleşe-
rek yaptıklarını söyledi. Pande-

miden bu yana ekonomik dar-
boğaz içinde olan yerel basının
Hazine ve Maliye Bakanlığınca
açıklanan “Kamuda Tasarruf ve
Verimlilik Paketi” kapsamında
uygulamaya konulan kısıtlama-
larla tamamen yok olma tehli-
kesiyle karşı karşıya kaldıklarını
belirten Filizkan, yazılı basında
sayının azalmasına ve küçül-
mesini Türkiye genelinde yerel
gazetecilerin işsiz kalma riskini
artırdığını, bugün sektörde çalı-
şanlarında geçim sıkıntısı çek-
tiklerini vurguladı. 

“MİLLETVEKİLLERİNDEN 
YASA BEKLİYORUZ”

Manisa Gazeteciler Cemi-
yeti Yönetim Kurulu başkanı Ali
Filizkan, basının özgür, objektif
ve tarafsız çalışma olanağı bul-
ması için için ilk koşulun, gaze-
tecilik mesleğini kimlerin
yapabileceğini düzenleyen Ga-
zetecilik Meslek Yasası’nın çı-
kartılması” olduğunu belirten
Filizkan sözlerini şöyle sür-
dürdü: “101. yılını kutladığımız
Cumhuriyetimiz’e yaraşır bir
meslek yasasının çıkarılmasını.
Bu mesleğin kimlik kazandırıl-
ması adına TBMM’deki millet-
vekillerinden bekliyoruz. Her
fırsatta bu konuyu dile getirdi-
ğimiz, gazeteciyi tanımlayan
Gazetecilik Meslek yasasının
olmaması sektörde de birçok

sorun yaşanmasına ve özlük
haklarımızın geriye gitmesine
neden olmakta, bu da bizleri
üzmektedir. Bu yasanın çıkarıl-
ması demokrasimizin Yasama
Yürütme Yargı’dan sonra
4’üncü güç olan demokrasi-
mize basın sektöründe yeni bir
dönemi açacaktır.” 

Açıklamalarına devam eden
Filizkan, “Türk basınında san-
sür,116 yıl önce Padişah II. Ab-
dülhamit'in saltanatı sırasında
gazetelerin sansür memurları-
nın denetiminden geçtikten
sonra yayımlandığı dönemde,
II. Meşrutiyet'in ilan edildiği 24
Temmuz 1908 günü, İstan-
bul’da çıkan gazeteler sansür-
cüleri içeri sokmama ve
gazetelerini sansüre yollama-
dan basma kararı almışlardı.
Bu olay, Basın Bayramı'nın
başlangıcı kabul edilmiştir. Ga-
zete sahiplerinin 24 Temmuz
1908 tarihinde gerçekleştirdiği
onurlu direniş sonucu kalkmış,
ancak ardından yapılan yasal
düzen leme ve baskılarla
hemen, hemen her dönem ikti-
darda olan güç sansürü gün-
deme getirmiştir. Sansür,
meslektaşlarımızı kıskacına
alan çok önemli bir sorundur.
Yaşanan uygulamalara bakıldı-
ğında, sansürün kalkmadığını,
etkisini arttırarak devam ettirdi-

ğini de bugün görmekteyiz.
Sansür günümüzde bazen
‘haber yasaklama’, bazen de
gerçeği çarpıtma, gizleme veya
çeşitli tehdit ve yaptırımlarla
devam etmektedir” ifadelerini
kullandı. 

Gazetecilerin yaptıkları ha-
berler nedeniyle yargılanması-
nın gündemden çıkarılması
gerektiğine vurgu yapan Filiz-
kan, açıklamalarına şöyle
devam etti: “Türk Ceza Kanu-
nu’nda ve Terörle Mücadele
Yasası’nda yer alan ve darbe
dönemlerinden bu yana değiş-
meyen basın özgürlüğünü kısıt-
layıcı maddeler tekrar acil ele
alınmalı bu mesleğin tarifi çıka-
rılacak meslek yasası ile yeni-
den düzenlenmeli,
Cumhuriyetimizin 101. yılında
Avrupa Birliği Yasalarına uygun
çıkarılmalı, gazeteciler neyin
yasak neyin yasak olmadığını
bilmeli ve yazdıklarından dolayı
yargılanmamalı. Unutulmamalı-
dır ki; ifade ve basın özgürlüğü
demokrasinin olmazsa, olmazı-
dır. Ve Türkiye’de demokratik
yaşamın temel sorunu ne yazık
ki basın ve ifade özgürlüğünün
gerçek anlamda olmamasıdır.
Halkın haber alma hürriyetinin
işlerliği için, basın ve ifade öz-
gürlüğü temel gerekliliktir. Özel-
likle yerel basının her geçen yıl

yurt genelinde basılı gazetelerin
azalması, internet gazeteciliğin
deki koşulların ağırlaştırılması
demokrasi ve ülkemiz adına
büyük bir kayıptır. Halkın ger-
çekleri öğrenme ve bilgi
edinme hakkının aracı olan
basın özgürlüğünün önündeki
engeller kalkmadıkça, 24 Tem-
muzlar gazeteciler için bayram
olmayacaktır. Son yıllarda kut-
ladığımız gibi bu yıl da 24 Tem-
muz’u Basın Bayramı değil,
Türkiye Gazeteciler Konfede-
rasyonuna bağıl Cemiyetler in
tümü ile birlikte Manisa basını
olarak bizde dayanışma günü
olarak kutluyoruz.”

MESLEKTAŞLARIMIZIN 
YIPRANMA HAKKI 

YENİDEN 
DEĞERLENDİRİLMELİ

Mesleğin sorunlarına deği-
nen ve çözüm önerilerinden
bahseden Filizkan, “5953 Sayılı
Basın Mesleğin de Çalışanlarla,
Çalıştıranlar Arasındaki Müna-
sebetlerin Tanzimi Hakkında
Kanun, yıpranma hakkından
yıllık izinlere, tazminat hakkın-
dan fazla mesaiye kadar geniş
bir yelpazede ele alınarak gün-
cellenmelidir. Meslektaşlarımı-
zın emeklilikte fiili hizmet süresi
zammından yararlanabilmesi,
tüm karşı çıkışlarımıza rağmen
basın kartı şartına bağlanmıştır.

Gazetecilik mesleği basın kartı
sahibi olma koşuluna bağlı ol-
madan yapılan ağır ve tehlikeli
bir iş olarak kabul edilmeli.
Basın kartı sahibi ve çeşitli ne-
denlerle basın kartı alamayan
gazetecilerin anayasal sosyal
güvenlik hakkının sonucu olan
fiili hizmet süresi zammı geri
verilmelidir. İnternet gazeteci-
liği sorunu kolaylaştırılmalıdır.
Yazılı basın ile ilgili tutumlar yu-
muşatılmalıdır. İcra ilanları ile il-
gili limit yeniden Basın İlan
Kurumu genel kurulunda ele
alınmalıdır. Yerel basında çık-
ması gereken icra ilanları Ulu-
sal basına gitmesi önlenmelidir.
Uydu frekans ücretleri TL ile
değerlendirilmeli ve aşırı olma-
malıdır.  Özetlemeye çalıştığı-
mız tüm bu sorunlara karşın
görevini fedakârca ve layıkıyla
yapan meslektaşlarımızın gele-
cek yılda aynı sorunları yaşan-
mamaları dileği ile
milletvekillerimize çağrımızı ye-
niliyoruz. Basında sorunun ana
kaynağı Meslek yasamızın ol-
maması.  Gazetecilik meslek
yasası çıkarılmalıdır. Tüm bu
zor şartlar altında görevini icra
etmeye çalışan basın mensup-
larımızın 24 Temmuz’unu en
içten dileklerimizle kutlarken,
sorunların son bulmasını te-
menni ediyoruz” dedi.

Manisa Gazeteciler Cemiyeti’nden vekillere çağrı:
Gazetecilik meslek yasası çıkarılmalıdır!

BASIN İlan Kurumu Genel Müdürü Cavit Erkılınç, demokra-
tik bir toplumun inşası ve gelişerek varlığını sürdürebilmesinin
ancak bağımsız hareket edebilme yeteneğine sahip medya ku-
ruluşlarının varlığı ile mümkün olduğunu belirtti. Erkılınç, “Geç-
mişten günümüze atlattığı tüm badirelere rağmen milletimizin
ortak sesi olabilmeyi başaran Türk medyası, ülkemizdeki çağ-
daş demokratik ortamın ve huzur ikliminin en önemli öğelerin-
den biri olmuştur” ifadelerini kullandı. “Basın İlan Kurumu,
içinde bulunduğu toplum adına denetleme görevini yerine geti-
rirken mesleki sorumluluklarının bilinciyle hareket eden; sağlıklı
ve doğru bilgilendirmede bulunan Türk medyasının en önemli
destekçisi ve güvencesidir” diyen Erkılınç, mesajında şunları
kaydetti: 

“Kurumumuz aracılığıyla fikir ve içtihat farkı gözetmeksizin
objektif ölçütlerle dağıtımı gerçekleştirilen resmi ilan-reklamlar,
medya kuruluşlarının ekonomik bağımsızlıklarını koruduğu
kadar mesleki devamlılık ve meslek emekçilerinin sosyal hakları
yönüyle de hayati niteliktedir. Kurumumuz, dünyadaki teknolojik
gelişmeleri yakından takip etmekte, Türk medya sektörünün ye-
niliklere ayak uydurmasına öncülük etmektedir. İnternet haber
sitelerinin süreli yayın kapsamına alınmasını medyamız açısın-
dan son 20 yılda atılan en güçlü adım olarak görmekteyiz.
İçinde bulunduğumuz yeni dönem ailemize güçlü aktörlerin ka-
tılmasını sağlamakla kalmamış; çok sesliliğin artmasına, farklı
renklerin keşfedilmesine ve yayın içeriklerinde niteliğin gelişme-
sine katkı sunmuştur. Bütün çabalarımızın daha da anlamlı hale
gelmesi ancak siz değerli basın mensuplarının
gerçekleri korkmadan dile getirmesi; milletimi-
zin ortak değerlerine saygılı, millî menfaatleri-
mize uygun yayıncılık anlayışını
benimsemesiyle mümkündür. Bu duygu ve
düşüncelerle ebediyete irtihal eden basın
mensuplarımızı rahmetle anıyor, büyük gay-
ret ve özveri ile görevlerini yerine getirmeye
çalışan basın mensuplarımızın 24 Temmuz
Gazeteciler ve Basın Bayramı’nı kutluyorum.”

BiK Genel Müdürü Erkılınç 
gazetecilerin gününü kutladı

TÜRKİYE genelinde 9 gaze-
teciler federasyonu, 86 gazete-
ciler cemiyeti ve basın derneği
ile bu derneklere üye yaklaşık
20 bin medya çalışanını tek çatı
altında toplayan Türkiye Gaze-
teciler Konfederasyonu’nun
Genel Başkanı Nuri Kolaylı, 24
Temmuz Basın Dayanışma
Günü nedeniyle yaptığı yazılı
açıklamada, demokratik gelişi-
min temel taşlarından en önem-
lisinin yerel basın kuruluşları ve
basın özgürlüğü olduğuna dik-
kat çekti. Kolaylı, açıklamasında
şu görüşlere yer verdi:  

SANSÜR DEVAM EDİYOR
“Türk basınında sansür, ga-

zetecilerin 24 Temmuz 1908 ta-
rihinde gerçekleştirdiği onurlu
direniş sonucu kalkmış, ancak
ardından yapılan yasal düzen-
leme ve baskılarla hemen
hemen her dönem yeniden
gündeme gelmiştir.

Sansür, demokrasinin gelişi-
mini engelleyen, halkın haber

alma özgürlüğünü kısıtlayan çok
önemli bir sorundur. Günü-
müzde yaşanan uygulamalara
bakıldığında, sansürün kalkma-
dığını, etkisini arttırarak devam
ettirdiğini görmekteyiz.  Sansür
günümüzde bazen ‘haber ya-
saklama’, bazen de gerçeği çar-
pıtma, gizleme veya çeşitli
tehdit ve yaptırımlarla devam
etmektedir. Düşüncelerini yaz-
dıkları, röportaj ve haber yaptık-
ları gerekçesiyle
meslektaşlarımız yargılanmakta,
gözaltına alınmakta, cezayı ge-
rektirmeyecek basit suçlama-
larla uzun süreli tutuklamalarla
özgürlükleri elinden alınmakta
ve hapse atılmaktadır. Türk
Ceza Kanunu’nda ve Terörle
Mücadele Yasası’nda yer alan
ve darbe dönemlerinden bu
yana değişmeyen basın özgür-
lüğünü kısıtlayıcı maddeler mut-
laka ele alınmalı ve yeniden
düzenlenmelidir. Halkın gerçek-
leri öğrenme ve bilgi edinme
hakkının aracı olan basın özgür-
lüğünün önündeki engeller kalk-
madıkça, 24 Temmuzlar bizler
için bayram olmayacaktır. Bu
nedenle bu yıl da 24 Temmuz’u
Basın Bayramı olarak değil, da-
yanışma günü olarak görüyor,
bu anlamda kutluyoruz.

EKONOMİK DARBOĞAZ
Sansürün yanı sıra, son dö-

nemde yaşanan ekonomik so-
runlar ve tasarruf tedbirleri gibi
uygulamalar basın kuruluşlarını

kapanmanın eşiğine getirmiştir.
Özellikle deprem bölgesinde
faaliyetlerini sürdürmeye çalışan
yerel basın kuruluşları çok zor
durumdadır. Ülkemizde yaşa-
nan yüksek enflasyon nede-
niyle, diğer sektörlerde olduğu
gibi; gelişmiş demokratik siste-
min vazgeçilmez unsuru olan
basın sektöründe de tarihin en
zor ekonomik krizlerinden birisi
yaşanmaktadır. Özellikle yerel
gazeteler yaşam savaşı vermek-
tedir.  Pandemiden bu yana
ekonomik darboğaz içindeki
yerel basınımız, 13 Mayıs 2024
tarihinde Hazine ve Maliye Ba-
kanlığınca açıklanan “Kamuda
Tasarruf ve Verimlilik Paketi”
kapsamında uygulamaya konu-
lan kısıtlamalarla tamamen yok
olma tehlikesiyle karşı karşıya
kalmıştır. Bilindiği gibi yerel ba-
sının tek geliri, abone satışları,
reklamlar ve Basın İlan Kurumu
aracılığıyla alınan resmi ilanlar-
dır. Ancak “Kamuda Tasarruf ve
Verimlilik Paketi” kapsamında
getirilen kısıtlamalarla yerel ba-
sının bu gelirlerinde önemli
oranlarda azalma yaşanacaktır. 

Demokrasilerin gelişimine
katkıda bulunan ve halkın
özgür haber alma hakkı doğrul-
tusunda kamusal görev üstle-
nen yerel basının yaşatılması
için; Kamuda Tasarruf ve Ve-
rimlilik Paketi’ndeki olumsuz
uygulamaların iptal edilmesini
bekliyoruz.

YEREL DESTEK İHTİYACI
Bu ortamda yerel basının

ayakta kalabilmesi; yerel de-
mokrasilerin gelişmesi ve halkın
haber alma özgürlüğünün sağ-
lanması için yaşamsal önem ta-
şımaktadır.

Yerel basın, bir toplumun
sesi olarak işlev görür. Yerel ga-
zeteler ve haber siteleri, yerel
sorunları ve başarıları gündeme
taşıyarak, toplumun farklı ke-
simlerinin seslerini duyurur. Bu
sayede, yerel halkın yaşadığı
günlük sorunlar, çözüm önerileri
ve toplumsal gelişmeler hak-
kında bilgi sahibi olmaları sağla-
nır. Örneğin, yerel yönetimlerin
aldığı kararlar, yerel ekonomik
gelişmeler, kültürel etkinlikler
gibi konular yerel basın aracılı-
ğıyla topluma ulaştırılır. Basın
İlan Kurumu aracılığı ile alınan
ilan ve reklamlar basın kuru-
luşlarının ayakta kalmasına
yetmemekte, birçok yerel
basın kuruluşu küçülme yo-
luna gitmek zorunda kalmak-
tadır.  Bu ekonomik
çıkmazdan kurtulmanın yolu,
başta belediyeler olmak üzere
yerel kuruluşların basına des-
tek olmasından geçmektedir.
Türkiye Gazeteciler Konfede-
rasyonu olarak tüm belediye
başkanlarından beklentimiz;
zor koşullarda kamu adına
görev yapan yerel basın kuru-
luşlarına sahip çıkmaları, ekono-
mik anlamda desteklemeleridir.

TGK’dan yerel basına destek çağrısı
Cansu MERİÇ
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ManisaLI vatandaşların
özlemle açılmasını beklediği
Süreyya Tabiat Parkı, hizmet
vermeye başladı. Yunusemre

Belediyesi’nin 4 aylık çalışması
sonunda açılan alanda giriş,
otopark ve pek çok hizmet üc-
retsiz olurken; yangın riski do-

layısıyla mangal yapmak, ateş
yakmak yasak. 

4 yıldır atıl vaziyette kapalı
olan Manisalı’ların gözdesi

Süreyya Tabiat Parkı açıldı.
Yunusemre Belediyesi’nin 4
aylık çalışması sonrası açılan
alanda otopark, giriş, internet,
su, tuvalet ve elektrik hizmeti
ücretsiz. Havanın aşırı sıcak
olması dolayısıyla Orman Yan-
gınları Mücadele Komisyonla-
rının Kararı gereği tüm
mesire alanlarında
olduğu gibi Sü-
reyya Tabiat
Parkı’nda
mangal
yapmak,
ateş yak-
mak
yasak.
Vatandaş-
lar evle-
rinde
hazırladığı ya
da hazır aldığı yi-
yecek ve içecekleri

doğayla
iç içe bir
ortamda
tüketebi-

lecek. Sü-
reyya

Tabiat Par-
kı’nı Manisa’ya

yeniden kazandır-

manın mutluluğunu yaşadıkla-
rını ifade eden Yunusemre Be-
lediye Başkanı Semih
Balaban, tabiat parkını ziyaret
eden vatandaşlardan çevreci
bir anlayışla alanı temiz kullan-
malarını, çöplerini yere atma-
malarını istedi.

Haber merkezi

Müjde! Süreyya Tabiat Parkı açıldı 

Manisa’da halkın ve
sokak hayvanlarının güvenliği-
nin sağlanması amacıyla kuru-
lan Sokak Hayvanları
Komisyonu, çalışmalarını
yoğun bir şekilde sürdürüyor.
Komisyonun öncülüğünde dü-
zenlenen toplantıda, sokak
hayvanlarına yönelik çalışmala-
rın bütüncül olabilmesi ama-
cıyla ilçe belediyeleri
yetkilileriyle görüş alışverişinde
bulunuldu.

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Meclisinde alınan kararla
kurulan Sokak Hayvanları Ko-
misyonu, çalışmalarına yoğun
bir şekilde devam ediyor. Ko-

misyon öncülüğünde Yunu-
semre, Şehzadeler, Akhisar,
Sarıgöl, Alaşehir, Saruhanlı, Se-
lendi, Turgutlu, Ahmetli, Kırk-
ağaç, Soma, Gördes ve
Gölmarmara Belediyeleri yetki-
lileriyle toplantı gerçekleştirildi.
Büyükşehir Belediye Meclis
Üyesi Uğur Doğan’ın başkanlık
ettiği toplantıda, Nurcan Sarkın
Zeyrek de hayvanseverlere
eşlik etti. Toplantıya ayrıca Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi
Sağlık İşleri Dairesi Başkanı
Erhan İnce, Sağlık İşleri Koordi-
natörü Derya Hüner, Cumhuri-
yet Halk Partisi İl Başkan
Yardımcısı Dilek Öğren, Meclis

Üyeleri ve Manisa HAKDEM
Başkanı Reyhan Elbirliler ka-
tıldı. 

TÜM CanLILaRa saYGI 

iLKEsiYLE HaREKET 

EdiLECEK

Toplantıda, “Kısırlaştırma
Seferberliği” kapsamında Bü-
yükşehir Belediyesi ile ilçe be-
lediyeleri arasında sahipsiz
hayvan nüfusunun kontrol al-
tına alınma ve rehabilitasyon
konuları görüşüldü. Bunun
yanı sıra, sahipsiz can dostla-
rımıza yönelik verilmesi plan-
lanan hizmetlerin daha verimli
olabilmesi amacıyla istişare-
lerde bulunuldu. Çalışmaların

bütüncül olarak devam etmesi
için paydaşlarla sık sık bir

araya gelineceği belirtilirken,
tüm canlılara saygı ilkesiyle

hareket edileceği ifade edildi.
Haber merkezi

Sokak hayvanları komisyonu ‘Can Dostlar’ için toplandı
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Türkiye'nin "enerji filosuna" 7'nci gemi katılıyor
Türkiye, halihazırda 4

sondaj ve 2 sismik araştırma
gemisiyle denizlerde yürüttüğü
petrol ve doğal gaz arama ve
sondaj faaliyetlerini filoya ekle-
yeceği 7'nci gemi ile daha da
ileri seviyeye taşımaya hazırla-
nıyor.

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan'ın, Türkiye sula-
rında hizmet verecek yeni bir
doğal gaz gemisi alındığını du-
yurmasının ardından gözler
Türkiye'nin denizlerdeki enerji
filosuna çevrildi.

Cumhurbaşkanı
erDoğan: yeni bir

Doğal gaz gemisi 
alıyoruz

Erdoğan, 21 Temmuz'da
yaptığı açıklamada, Sakarya
Gaz Sahası'ndaki gaz üreti-
minde kullanılacak yeni bir
doğal gaz gemisi alındığını, söz
konusu yüzer gaz işletme plat-
formu gemisinin Türkiye'ye gel-
mek üzere gelecek hafta yola
çıkacağını dile getirdi.

Erdoğan, aynı açıklamada,
300 metre boyunda 58 metre
genişliğindeki geminin yaklaşık
2 ay sonra Türkiye'de olacağını
müjdeledi. Faaliyete geçtiğinde
5 milyon hane halkına yetecek
kadar doğal gazı üretecek bu
platformun bir üs gibi Karade-
niz'de 15-20 yıl hizmet vermesi
planlanıyor.Enerji ve Tabii Kay-
naklar Bakanı Alparslan Bay-
raktar da Kasım 2023'te yaptığı
açıklamada, filoya denizde ko-
numlanarak üretim yapabilecek
yüzer üretim, depolama ve tah-
liye (FPSO) gemisinin eklenme-
sinin planlandığını duyurmuştu.

Bayraktar, "Dünyada fazla
olmayan ama önümüzdeki sü-
reçte FPSO dediğimiz, platform
yerine denizin ortasında lokas-
yon üzerinde konumlandıraca-
ğımız bir gemiyi filomuza
katıyoruz." ifadesini kullanmıştı.

Enerjide bağımsızlık hede-
fine emin adımlarla ilerleyen
Türkiye, kendi karasularında 4
sondaj gemisi ve 2 sismik araş-
tırma gemisiyle çalışmalarını
sürdürüyor.

Türkiye'nin denizlerde doğal
gaz ve petrol arama çalışmala-

rına yönelik sismik ve sondaj
faaliyetleri için kurduğu enerji fi-
losunda Fatih, Yavuz, Kanuni
ve Abdülhamid Han sondaj ge-
mileri ile Barbaros Hayrettin
Paşa ve MTA Oruç Reis sismik
arama gemileri olmak üzere
toplam 6 gemi bulunuyor.

sismik gemiler
Deniz araştırma, arama ve

işletme ruhsat alanlarında sis-
mik veri toplama projeleri sür-
düren Türkiye, bu çalışmaları
önceleri hizmet alımı şeklinde
yürütürken, 2012'nin sonunda
Türkiye'nin ilk sismik arama ge-
misi olarak devreye giren Bar-
baros Hayreddin Paşa
sayesinde ülkede yerli envanter
oluşturulmaya başlandı.

31 Aralık 2012'de satın alı-
nan Barbaros Hayreddin Paşa
gemisi, denizin 8 kilometre al-
tındaki jeolojik yapıları inceleye-

biliyor, iki ve üç boyutlu sismik
veri toplayabiliyor.

Brüt 4 bin 711 ton ağırlığın-
daki gemi, yön ve pozisyon ta-
yinini uydu haberleşmesiyle
otomatik olarak yapabiliyor.
Uzunluğu 84, genişliği 21,6
metre olan gemide bir helikop-
ter pisti bulunuyor.

Barbaros Hayreddin Paşa
gemisi şu an Kastamonu açık-
larındaki İnebolu Limanı'nda
göreve hazır şekilde bekliyor.

Diğer sismik araştırma ge-
misi MTA Oruç Reis'in inşasına
ise 2012'de tamamen yerli im-
kanlarla başlandı. İleri teknoloji

ürünü birçok bilimsel ve teknik
ekipmanla donatılan gemi,
2017 yılı ağustos ayı içinde
operasyon test, eğitim ve tec-
rübe faaliyetlerine başladı.

Açık denizlerde iki ve üç bo-
yutlu derin sismik araştırmalar
yapabilecek kapasitede mo-
dern sevk ve manevra sistem-
leriyle donatılan MTA Oruç Reis
gemisiyle, petrol ve doğal gaz
araştırmalarının yanı sıra kara
alanlarının deniz altındaki de-
vamlılıklarının izlenmesi bağla-
mında kıta sahanlığı gibi
stratejik öneme sahip bilimsel
araştırmalar da etkin bir şekilde
icra edilebiliyor.

MTA Oruç Reis ile deniz ta-
banından itibaren 15 bin metre
derinlikteki jeolojik yapılar gö-
rüntülenebiliyor. Modern uzak-
tan kumandalı su altı aracıyla
1500 metre su derinliğindeki

deniz tabanı ayrıntılı olarak izle-
nebiliyor, deniz suyundan ve
tabanından numune alınarak
ölçüm ve analizler anında yapı-
labiliyor.

Boyu 87, genişliği 23 metre
olan gemide değişik açılarda
aktif 35 kamera bulunuyor.

Zonguldak açıklarındaki Fil-
yos Limanı'nda bulunan MTA
Oruç Reis Sismik Araştırma
Gemisi, destek gemileriyle eylül
sonunda Somali'ye gitmeye
hazırlanıyor.

sonDaj gemileri
Türkiye'nin ilk milli sondaj

gemisi olan Fatih, 2017'de Tür-

kiye Petrolleri Anonim Ortaklığı
(TPAO) envanterine katıldı.
Fatih, İstanbul'un fethinin 567.
yıl dönümü 29 Mayıs 2020'de
Karadeniz'deki ilk milli sondajı
gerçekleştirmek üzere Haydar-
paşa Limanı'ndan uğurlandı.
Fatih, 20 Temmuz 2020'de
Zonguldak açıklarındaki ilk ola-
rak Tuna-1 olarak isimlendirilen
lokasyonda 3 bin 500 - 4 bin
metre derinlik hedefiyle Kara-
deniz'deki ilk milli derin deniz
sondajına başladı.

Güney Kore'de 2011'de
inşa edilerek denize indirilen
Fatih sondaj gemisi, 6. nesil
teknolojiyle çalışmalarını sürdü-
rüyor. Gemi, 229 metre uzunlu-
ğunda, 36 metre genişliğinde
ve 51 bin 283 groston ağırlığa
sahip. Fatih'in 12 bin 200 metre
derinlikte ve çok yüksek basınç
altında dahi deniz sondajı ya-

pabilme kabiliyeti bulunuyor.
İki kulesinin toplam yük kal-

dırma kapasitesi 1750 ton olan
Fatih, aktif konumlandırma sis-
temi sayesinde 6 metre yük-
seklikteki dalga boyunda bile
sabit kalarak operasyonlarını
sürdürebiliyor.

Fatih'le Karadeniz'de yapı-
lan Türkiye tarihinin en büyük
doğal gaz keşfi, aynı zamanda
2020'de denizlerdeki en büyük
keşif olarak kayıtlara geçti.
Fatih, 23 Mayıs 2024'te Kara-
deniz'deki Göktepe-2 kuyu-
sunda başladığı sondaj
çalışmalarına devam ediyor.

yavuz sonDaj gemisi
Yavuz sondaj gemisi

2011'de yapımının tamamlan-
masının ardından Tanzanya,
Kenya, Malezya ve Filipinler
başta olmak üzere farklı ülke-
lerde görev aldı. Türkiye'nin
ikinci sondaj gemisi Yavuz,
TPAO tarafından 2018'de satın
alınarak envantere katıldı.

Yaklaşık 230 metre uzun-
luğa ve 36 metre genişliğe
sahip gemi, deniz seviyesinden
yaklaşık 103 metre yükseklikte
sondaj kulesine sahip. 12 bin
200 metre derinliğe kadar çok
yüksek basınç altında dahi
sondaj yapabilen gemi, dina-
mik pozisyonlama sistemiyle 6
metreye ulaşan dalgalarda son-
daja devam edebiliyor.

Yavuz gemisi çift kuleli ta-
sarımla hem asıl hem yardımcı
işlerin yapılabildiği eş zamanlı
operasyona imkan sağlıyor.

Dünya genelinde bu kon-
septteki 16 gemiden biri olma
özelliğini taşıyan Yavuz'da
spor ve sinema salonu, din-
lenme odaları bulunuyor. 

Gemide tam zamanlı bir
doktorun görev aldığı 4 yataklı
mini bir hastane de yer alıyor.
Elektrik ihtiyacını 42 megavat
kapasiteli dizel jeneratörlerden
karşılayan Yavuz'un 7,5 mil-
yon litre yakıt kapasitesi bulu-
nuyor.

Yavuz sondaj gemisi, Kara-
deniz'de doğal gaz arama ça-
lışmalarını sürdürüyor.

kanuni sonDaj
gemisi

Türkiye'nin üçüncü sondaj
gemisi olan Kanuni, 2020 ba-
şında filoya dahil oldu.
2012'de inşa edilen gemi 227
metre uzunluğa ve 42 metre
genişliğe sahip. 

Mart 2020'de Taşucu Lima-
nı'na ulaşan gemi, bakım, gün-
celleme ve reaktivasyon
işlemlerinin ardından 13 Ekim
2020'de Taşucu'ndan ayrıldı.

19 Ekim 2020'de Haydar-
paşa Limanı'na ulaşan Kanuni,
13 Kasım 2020'de Haydarpaşa
Limanı'ndan Karadeniz'e doğru
yola çıktı.

Kanuni, Filyos Limanı'ndaki

kule montajı, deniz seyir testi,
sondaj ekipmanlarının montajı
ve kuyu dibi emniyet sistemi
bakım işlerinin tamamlanması-
nın ardından Sakarya Gaz Sa-
hası'ndaki görevine başladı.

Kanuni sondaj gemisi, ilk
görevi için 5 Mayıs 2021'de
Karadeniz'e açıldı. İlk sondajını
Sakarya Gaz Sahası'nda yapan
gemi, Türkali-2 kuyusunda
derin deniz kuyu testlerini ger-
çekleştirdi.

Kanuni, Karadeniz'de doğal
gaz arama çalışmalarına
devam ediyor.

abDülhamiD han 
sonDaj gemisi

Abdülhamid Han sondaj ge-
misi 2022 yılında Türkiye'nin fi-
losuna katılan dördüncü gemi
oldu.

TPAO tarafından Kasım
2021'de 180 milyon dolara
satın alınan gemi, Güney Koreli
Daewoo Shipbuilding & Marine
Engineering firması tarafından
"Cobalt Explorer" adıyla Okpo
Tersanesi'nde inşa edildi.
Güney Kore'deki Okpo Lima-
nı'ndan 7 Mart 2022'de yola
çıkan gemi, Mayıs 2022'de
Mersin'in Taşucu Limanı'na
ulaştı. Yedinci nesil üstün tek-
nolojiye sahip 238 metre uzun-
luğunda ve 42 metre
genişliğinde olan geminin kule
yüksekliği 104 metre.

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, 13 Haziran
2022'de geminin adının "Ab-
dülhamid Han" olarak belirlen-
diğini açıkladı.

Aktif konumlandırma sis-
temi bulunan 200 mürettebat
kapasiteli gemi, kontroller ve
boyama çalışması gibi sondaja
hazırlık süreci için yaklaşık 2 ay
limanda kaldı. 

12 bin 200 metre derinlikte
sondaj yapabilen gemi, teknik
donanımı ve fiziki özellikleriyle
filonun "en güçlüsü" olarak
görev yapıyor.

Gemi, 9 Ağustos 2022'de li-
manda düzenlenen uğurlama
töreni ile Yörükler-1 Kuyusu'na
sondaj için gönderilmiş ve 17
Ağustos 2022'de ilk sondajını
gerçekleştirmişti. aa

Yılın ilk yarısında 13,5 milyar dolarlık 
makine ihraç edildi

Türkiye'nin serbest
bölgeler dahil toplam ma-
kine ihracatı, bu yılın ilk
yarısında 2023'ün aynı
dönemine göre yüzde 4,1
düşüşle 13,5 milyar dolar
oldu.

Makine İhracatçıları
Birliğinden (MAİB), ocak-
haziran döneminde Türki-
ye'nin makine ihracatına
ilişkin açıklama yapıldı.

Buna göre, yılın ilk ya-
rısında Türkiye'nin ma-
kine ihracatı 13,5 milyar
dolar olarak gerçekleşti.
Söz konusu dönemde ih-
racatta yüzde 4,1 düşüş
yaşanırken, son 12 aylık
dış satım da yüzde 0,4
azalarak 27,8 milyar dolar
oldu.

İmalat sanayisinde
durgunluğun devam ettiği
ve yatırımcı talebinde dü-
şüşün yaşandığı Avru-
pa'da Türkiye'nin en çok
makine sattığı Almanya,
İtalya, Birleşik Krallık,
Fransa ve İspanya'ya ih-
racatta yüzde 6,6 ila 17,9
arasında daralma gö-
rüldü.

AB'de yüzde 4 ve
Rusya yaptırımlarının et-
kisiyle diğer Avrupa ülke-
lerinde yüzde 17
seviyelerinde kaydedilen
6 aylık düşüş, Kuzey
Amerika'da yakalanan
yüzde 24, Latin Ameri-
ka'daki yüzde 11 ve As-
ya'daki yüzde 14'lük
ihracat artışıyla denge-

lendi.
"Dengeli bir yarı 

yıl geçirDik"
Açıklamada değerlen-

dirmelerine yer verilen
Makine İhracatçıları Birliği
Başkanı Kutlu Karaveli-
oğlu, bu yılın başında ilk
iki çeyrek için paylaştık-
ları öngörülerin büyük
oranda gerçekleştiğini,
küresel sanayi faaliyetle-
rindeki yavaşlamaya na-
zaran dengeli bir yarı yıl
geçirdiklerini bildirdi.

İlk yarı için kendilerini
zorlu bir 6 ayın beklediği-
nin farkında olduklarını
anımsatan Karavelioğlu,
şunları kaydetti:

"Büyük merkez ban-
kalarının faiz indirimine

gitmesiyle yaz ayları itiba-
rıyla hedef ülke ekonomi-
lerinde hareketlenmenin
başlamasını bekliyorduk.
Enflasyonda kalıcı düşüş
işaretlerinin gecikmesi
nedeniyle para politika-
sındaki gevşemenin öte-
lenmesi, hızlı toparlanma
beklentilerini azalttı.
Başta ana pazarımızdaki
seçim sonuçları olmak
üzere, siyasi ve jeopolitik
gelişmeler iktisadi faali-
yetleri, toplam talep ve ti-
careti sınırlıyor. 

Bu şartlar altında, son
12 aylık ihracatımızdaki
yüzde 0,4 düşüş ihmal
edilebilir gibi görünse de
yüzde 8’e yaklaşan mik-
tar azalışı, üretim ölçekle-
rimizin küçüldüğüne ve
rekabetçilikte zaafa uğra-
dığımıza işaret ediyor."

Kutlu Karavelioğlu,
dünyadaki çoklu kutup
ortamının etkilerinden,
denge arayışından, Çin'in
gözünü karartmış şekilde
destek ve kredilerle dün-
yaya makine saçmasın-
dan, AB ve ABD'deki
korumacılıktan, dünyanın
farklı ülkelerindeki seçim-
lerden ve dijital ve yeşil
teknoloji prensiplerinin

üretime etkisinden bah-
setti.

"rakiplerimizDen
Daha hızlı yol 

alıyoruz"
Karavelioğlu, rakip ül-

kelere kıyasla belirsizlikle-
rin daha büyük ve
imkanların daha sınırlı ol-
duğu bir yatırım ve faali-
yet ortamında iş
yapmalarına rağmen ma-
kine üretim ve ihracatında
bugüne kadar rakiplerin-
den daha hızlı mesafe al-
dıklarını vurguladı.

Türkiye'nin dünyanın
en büyük makine pazar-
larından birisi olduğunu
ve bunun bütün alt sek-
törlere büyük fırsatlar
sunduğunu anlatan Kara-
velioğlu, şu değerlendir-
melerde bulundu:

"Kabul edelim ki teş-
vik sistemiyle bu imkanla-
rın çok daha fazlası
ithalatçılara sağlanıyor.
İthal ürünler mahreç ülke-
lerin açık veya gizli, çok
büyük destekleriyle ülke-
mize geliyorken, ithalatçı-
lar baskılanmış kura
rağmen artırdıkları fiyatla-
rıyla hem enflasyonu kö-
rüklüyor hem de büyük
karlar yaratıyor. 

netameli işin ihracat,
en kolay ve bereketli işin
ithalat olduğu mevcut

süreç maalesef ithalatçı
kesimin saltanatını güç-
lendiriyor." aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

24 Temmuz 2024 ÇarşambaSayı: 5832

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL
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Bugün sosyal çevreniz ve arkadaş gruplarınızla et-
kileşimleriniz ön planda olabilir. Yeni insanlarla ta-
nışmak, topluluk faaliyetlerine katılmak enerjinizi
değiştirecektir. 

Kariyerinizde ve toplumsal statünüzde yeni-
likçi adımlar atmak için uygun bir gündesiniz.
İş yerinde farklı yaklaşımlar deneyebilir, tek-
nolojik yeniliklerden faydalanabilirsiniz. 

Yeni bilgiler öğrenmek ve farklı kültürlerle etkile-
şime girmek isteyebilirsiniz. Seyahat planları ya-
pabilir veya yüksek öğrenimle ilgili konulara
odaklanabilirsiniz.

Miras, borçlar veya ortak yatırımlar konusunda
stratejik planlar için uygun bir gündesiniz. De-
rinlemesine araştırmalar yaparak riskleri ve fır-
satları değerlendirin.

Partnerinizle veya iş ortağınızla birlikte yeni projeler
planlamak ve ortak hedefler belirlemek için bugün
yapacağınız konuşmalar etkili olabilir. İlişkilerde bi-
reysel özgürlüğe ve esnekliğe önem verin.

Günlük rutininizde ve iş ortamınızda yenilikler yap-
mak isteyebilirsiniz. İş süreçlerinizi daha verimli
hale getirmek için alışkanlıklarınızı değiştirebilir,
araç gereçlerinizi yenileyebilirsiniz. 

Yaratıcı projelere ve hobilerinize odaklanabi-
lirsiniz. Sanatsal faaliyetler, yenilikçi projeler
veya eğlenceli aktivitelerle kendinizi daha iyi
ifade edebilirsiniz. 

Evinizde teknolojik düzenlemeler yapabilir, küçük ev
aletleriniz ya da internet altyapınızla ilgilenebilirsiniz.
Gelecek vaat etmeyen hiçbir şeyin hayatınızda, evi-
nizde yer kapmasına müsaade etmeyin.

İletişim trafiğiniz yoğun olabilir. Yorgunluğun geti-
receği stres ve dalgınlık bazı anlaşmalar doğurabi-
lir. Kardeşlerinizle veya yakın çevrenizle ilişkilerinizi
güçlendirmek için yeni yollar deneyebilirsiniz.

Gelirlerinizi artırmak kadar bunun kaynaklarını
geliştirmek durumunda olduğunuzu unutmayın.
Yatırımlar ve harcamalar konusunda fazla açılma-
maya dikkat edin.

Kişisel gelişiminiz ve dış görünüşünüzle ilgili
konulara odaklanmak isteyebilirsiniz. Kendi-
nizi ifade etmek ve özgün yönlerinizi ortaya
koymak için cesur adımlar atabilirsiniz. 

İç dünyanızı ve ruhsal gelişiminizi daha fazla ihmal etme-
melisiniz. Sizi rahatlatan etkinlikler, mekanlar için zaman
ayırmanız gerekebilir. Kurgulamak yerine hayatınızı yaşa-
mayı, yaşadıklarınızı analiz etmeyi planlamalısınız.

Ayasofya-i Kebir Cami-i Şerifi ibadete açıldığından 
beri yaklaşık 25 milyon ziyaretçi ağırladı

YERLİ ve yabancı turistler için çekim alanı olan
Ayasofya-i Kebir Cami-i Şerifi, ibadete açılmasının
üzerinden geçen 4 yılda yaklaşık 25 milyon ziyaretçiyi
ağırladı.

İstanbul'un fethine kadar 916 yıl kilise, 1453'ten
itibaren de cami olarak kullanılan Ayasofya, 1934'te
alınan kararla 86 yıl müze olarak hizmet verdi.

Sürekli Vakıflar Tarihi Eserlere ve Çevreye Hizmet
Derneği, Ayasofya'nın camiden müzeye dönüştürül-
mesine yönelik Bakanlar Kurulu kararının iptali iste-
miyle açtığı dava 10 Temmuz 2020'de karara
bağlandı. Danıştay 10. Dairesi'nin, camiden müzeye
dönüştürüldüğü 24 Kasım 1934 tarihli Bakanlar Ku-
rulu kararını oy birliğiyle iptal etmesiyle Ayasofya'da
yeniden ibadet etmenin yolu açıldı.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Ayasof-
ya'nın ibadete açılmasına ilişkin kararnameyi aynı gün
imzaladı. Ardından Ayasofya'nın Diyanet İşleri Baş-
kanlığına devredilerek ibadete açılmasına ilişkin Cum-
hurbaşkanı Kararı Resmi Gazete'nin mükerrer
sayısında yayımlandı.

İstanbul Müftü Yardımcısı Ahmet Aktürkoğlu, AA
muhabirine, Ayasofya-i Kebir Cami-i Şerifi'nin İstan-
bul'un fethinin en önemli sembollerinden birisi oldu-
ğunu söyledi. Ayasofya'nın fetihten sonra asırlarca
Müslümanlara hizmet verdiğini belirten Aktürkoğlu, 4
yıl önce alınan kararla tekrar ibadete açıldığını hatır-
lattı. Aktürkoğlu, Ayasofya yeniden ibadete açıldıktan
sonra yerli ve yabancı turistlerden büyük rağbet gör-
düğünü anlatarak, "Ayasofya-i Kebir Cami-i Şerifi iba-
dete açıldığı 24 Temmuz 2020'de itibaren 4 yıl
boyunca yaklaşık 25 milyon ziyaretçiyi kabul etmiş.
Ayasofya Camisi'nde hem yerli ve hem yabancı bir-
çok ziyaretçiyi aralıksız olarak ağırlamaktayız." dedi.

Ayasofya-i Kebir Cami-i Şerifi'ne ülkenin dört bir
yanından gelenler olduğu gibi dünyanın farklı ülkele-
rinden de Müslüman ve gayrimüslim ziyaretçilerin gel-
diğini ifade eden Aktürkoğlu, "Herkesin ilgisini çeken
önemli tarihi mekanlardan bir tanesi. Ayasofya Camisi
sezona göre, günlük ortalama 50 bin civarında ziyaret
sayısına ulaşılıyor. Senelik ise yaklaşık 6-7 milyonu
bulan ziyaretçi sayımız oluyor." diye konuştu.

Aktürkoğlu, Ayasofya-i Kebir Cami-i Şerifi'nde
günlük namaz vakitlerinin dışında İstanbul Müftülü-
ğüne bağlı çeşitli etkinlikler de yapıldığını aktararak,
şöyle devam etti: "Örneğin; Ayasofya derslerimiz var,
cumartesi ve pazar günleri özellikle Sahih-i Buhari
dersleri, irşat dersleri, irfan dersleri, bunun haricinde
kandil gecelerinde icra ettiğimiz özel programlar ve
özellikle Kur'an kurslarımızda yetişen hafızlarımızın
icazet merasimlerini de Milli Eğitim Bakanlığıyla ortak
yürüttüğümüz hafızlık projesinin icazet merasimlerini
de Ayasofya'da yapmaktayız. Yılda iki defa icazet
merasimini Ayasofya'da yapıyoruz."

Ayasofya-i Kebir Cami-i Şerifi'ne gelen insanların
Müslüman olmak için kendilerine başvurduğunu akta-
ran Aktürkoğlu, günlük ortalama bir veya iki kişinin ih-
tida merasimini camide yaptıklarını kaydetti.

Aktürkoğlu, Ayasofya'da hem irşat hem de teşrifat
hizmetleri yaptıklarını belirterek, şunları kaydetti:

"Diyanet personeli olarak burada 50 personelimiz
var. Bunlardan bir kısmı teşrifat dediğimiz ziyaretçile-
rin cami adabına uygun ve namaz esnasında saf dü-
zeninin alınması noktasında cemaatimize yönlendirme
ve yardımcı oluyor. Onun haricinde de dini rehberlik
yapan, özellikle yabancı turistlere yönelik İslam ile
Ayasofya'nın kültürel ve dini yönlerinden bahseden
cami rehberlerimiz var." AA

ŞEHZADELER Beledi-
yesi Gündüz Bakımevi ve
Kreşlerinde eğitim alan
minikler, Kurşunlu Han'da
düzenlenen etkinlikle geri
dönüşümün önemini uy-
gulamalı olarak öğrendi.   

Gamze Sadeer'in ver-
diği eğitimde, çocuklar
atık kağıtları toplayıp, su
ve çeşitli yöntemlerle kağıt
hamuruna dönüştürdü,
daha sonra bu kağıt ha-
murunu kullanarak yeni
kağıtlar üretti. Böylece mi-

nikler, geri dönüşüm süre-
cini hem teorik hem de
pratik olarak deneyimleme
fırsatı buldu. 

Etkinlikte konuşan
Gamze Sadeer, geri dönü-
şümün çevreye olan fay-
dalarını vurgulayarak,
"Minik yaşta geri dönü-
şüm bilinci kazandırmak,
gelecek nesillerin çevreye
daha duyarlı bireyler ola-
rak yetişmesine katkı sağ-
lar. Bu tür etkinliklerle
çocuklarımıza doğa sevgi-

sini ve çevre bilincini aşıla-
maya çalışıyoruz" dedi. 

Etkinliğe katılan ço-
cuklar ve velileri, geri dö-
nüşümün önemini
öğrenmenin yanı sıra, ke-
yifli ve öğretici bir gün ge-
çirdikleri için mutlu
olduklarını belirtti. Etkin-
likte, Şehzadeler Belediye
Başkan Yardımcısı Hakan
Şimşek de minik öğrenci-
leri yalnız bırakmadı. Şeh-
zadeler Belediyesi Gündüz
Bakımevi ve Kreşlerinin,
bu tür etkinliklerle çocuk-

ların hem eğlenmelerini
hem de öğrenmelerini
sağlayarak, eğitimlerine

katkıda bulunmaya devam
edeceği ifade edildi.
Haber merkezi

Şehzadeler'in minikleri geri 
dönüşümü uygulamalı öğrendi   

YUNUSEMRE Beledi-
yesi’nin Yuntdağı Sanat
Etkinlikleri başladı. İlk
olarak Recepli ve Kara-
koca mahallelerinde baş-
layan etkinlikler, kırsal
mahallelerde yaz sezonu
boyunca devam edecek.   

Sanatı ve sanatçıyı
her zaman destekleyen
Yunusemre Belediyesi,
Yuntdağı’nda bir ilke imza
attı. Yuntdağı’nda sanat
etkinliklerinin ilki Recepli
ve Karakoca mahallele-
rinde gerçekleştirildi. Et-
kinliğe Yunusemre

Belediyesi Kültür ve Sos-
yal İşler Müdürü Yasemin
Sarar Şıktaş, Pelitalan
Muhtarı Ömer Altındağ ve
çok sayıda vatandaş ka-
tıldı. Sanat etkinlikleri
kapsamında konserler,
kukla ve sihirbaz gösterisi
yapıldı. Programda ol-
dukça eğlenen izleyiciler,
böylesine güzel bir orga-
nizasyona katkılarından
dolayı Yunusemre Bele-
diye Başkanı Semih Bala-
ban’a teşekkür etti.
Pelitalan Muhtarı Ömer
Altındağ konuyla ilgili

yaptığı açıklamada, “Yu-
nusemre Belediyesi bizler
için güzel bir program ha-
zırlamış. 

Mahalle sakinlerimiz
yoğun ilgi gösterdi. Yunu-

semre Belediyesi ve Be-
lediye Başkanı Semih Ba-
laban’a teşekkür ederiz.”
dedi. Mahalle sakinlerin-
den Ramazan Yenilmez
ise “Etkinlik çok güzel,
çok memnun olduk.
Böyle güzel bir etkinlikten
dolayı Yunusemre Bele-
diye Başkanı Semih Bala-
ban’a teşekkür ederim”
diye konuştu. 

İlki gerçekleştirilen
Yuntdağı Sanat Etkinlik-
leri yaz sezonu boyunca
devam edecek. Program
kapsamında bu hafta 25
Temmuz Perşembe gü-
nüne kadar; 23 Temmuz
Salı Sakallı -  Turgutalp,
24 Temmuz Çarşamba
Demirci - Kayapınar, 25
Temmuz Perşembe Ören-
cik - Gökçeler.  İHA

Manisa’da Yuntdağı sanat
etkinlikleri başladı   
Manisa’da Yuntdağı sanat
etkinlikleri başladı   
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son yıllarda besin alerjisi-
nin giderek arttığını söyleyen
Çocuk İmmünoloji ve Alerji
Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr.
Hikmet Tekin Nacaroğlu, “Son
10 yılın alerji salgını olarak
besin alerjilerini adlandırıyoruz.
Alerjik şok, yani anafilaksi son
10 yılda 7 kat arttı, giderek de
artmaya devam ediyor.

Açık alanlardaki beslenme,
açık büfe kullanımları besin
alerjilerinde kazara karşılaşma
riskini artıyor.

Alerjilerin hem şiddeti arttı
hem daha kalıcı olması giderek
artıyor. 

Alerjik şok, maalesef ölümle
sonuçlanabiliyor.

Çok kısa sürede hastaneye
başvurmak her zaman olama-
yabiliyor. Mutlaka adrenalin
otoenjektörlerini hastalarımız
yanlarında taşısın, hayat kurta-
rıcı” dedi.   

Son yıllarda alerji vakala-
rında artış olduğunu ifade eden
Çocuk İmmünoloji ve Alerji
Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr.
Hikmet Tekin Nacaroğlu, ne-
denlerini anlattı, önerilerini sıra-
ladı. Prof. Dr. Tekinoğlu, yaz
aylarında açık alanlardan ürün
alırken, restoranlarda yemek
yerken kişilerin alerjileri bulu-
nan ürünlere karşı dikkat et-
mesi gerektiğini belirtti. 

Kişinin bağışıklık sisteminin
alerjen maddeye aşırı şiddetli
bir şekilde tepki göstermesi du-
rumu olarak belirtilen anafilak-
tik şok durumun çok ciddi
olduğunu söyleyen Prof. Dr.

Nacaroğlu, adrenalin otoenjek-
törünün hayat kurtarıcı oldu-
ğunu aktardı. 

"alerjik şok son 10 
yılda 7 kat arttı" 

Alerjik şoka karşı kişilerin
dikkat etmesi gerekenler hak-
kında bilgiler veren Prof. Dr.
Hikmet Tekin Nacaroğlu, “Ana-
filaksi; alerjik şok en ciddi reak-
siyonumuz. Özellikle
vücudumuzun ilaç, besin, arı
gibi venomlara karşı anormal,
abartılı bir bağışıklık sistemi ya-
nıtı.

Alerjik şok durumunda du-
daklarda kızarıklık, ciltte kaba-
rıklık, nefes almada güçlük,
öksürük, hırıltı, kalbin hızlı çarp-
ması, tansiyon düşmesi, kalp
durması gibi ölümle sonuçlana-
bilecek çok ciddi reaksiyonlar
karşımıza çıkabilir.

Bu durumlarda dışarıda,
herhangi bir dış ortamda ya da
yanlışlıkla karşılaşma sonra-
sında alerjik şok durumu tekrar-
ladığında mutlaka yanlarında
adrenalin otoenjektörü, kalemi
taşımalarını istiyoruz. 

Adrenalin kalemi hayat kur-
tarıcı çünkü bir besin alerjimiz
var, diyelim ki besinle karşılaş-
tık, 30 dakika içerisinde kalp
durmasına bağlı ölüm olabiliyor
ya da bu ilaç alerjisinde 5 daki-
kada gerçekleşebiliyor. Arı sok-
ması sonrası 15 dakika
içerisinde gerçekleşebiliyor, bu
kadar kısa sürede sağlık kuru-
luşuna başvurmak çok olmaya-
biliyor. 

Şok düzeyinde bir alerjimiz

varsa 2 adet otoenjektör yazı-
yoruz. 

Bacağımızın kanlanmasının
en iyi olduğu bölgeye hızlıca
uyguladıktan sonra 10 saniye
boyunca beklememiz gereki-
yor. 

Özellikle besin alerjisine
bağlı da çocuklarda çok sık
görmeye başladığımız anafi-
laksi, arı alerjilerinde de karşı-
mıza çıkıyor. 

Yazla birlikte tatil bölgele-
rinde, restoranlarda, tekne-
lerde, herhangi bir yerde, açık
alanda, piknik alanında arı sok-
ması sonrası maalesef alerjik
şok durumu karşımıza çıkabili-
yor. O yüzden mutlaka, mut-
laka arı alerjimiz varsa
adrenalin otoenjektörü yanı-
mızda taşımamız gerekiyor.
Aşılama yapıyoruz, duyarsızlaş-
tırmaya çalışıyoruz. Özellikle arı
sokması sonrası şok durumu-
nuz varsa aşı tedavisi için mut-
laka bir alerji uzmanına
başvurmanız gerekiyor" dedi. 

"son 10 yılın alerji 
salGını, besin 

alerjileri" 
"Son yıllarda besin alerjisi

giderek artıyor" diyen Prof. Dr.
Nacaroğlu, “Açık alanlardaki
beslenme, açık büfe kullanım-
ları besin alerjilerinde kazara
karşılaşma riskini artıyor. Açık
alanlarda satılan yiyecekler,
içecekler içerisine arı venomları
girebiliyor. Mutlaka bu konuda
ebeveynlerimizin dikkat etmesi
gerekiyor. Dışarıda yemek yedi-
ğimizde restoranlara bilgi ver-

memiz gerekiyor. Ne zaman,
nerede, nasıl karşılaşacakları
belli olmayabiliyor. O yüzden
adrenalin otoenjektörü hayat
kurtarıcı. Son 10 yılın alerji sal-
gını olarak besin alerjilerini ad-
landırıyoruz. En önemli risk
faktörlerinden bir tanesi; işlen-
miş, genetiği değiştirilmiş be-
sinlerin kullanımı, besinler
içinde tatlandırıcı, koruyucu
maddelerin kullanımı, sezaryen
doğum, antibiyotik kullanımına
bağlı bağırsaktaki iyi bakteri
çeşitliliğimizin azalmasının
besin alerjisini giderek arttırdı-
ğını gösterilmiş. Diğer önemli
bir husus yeni yapılan bir ça-
lışma sonucu ortaya çıkan
özellikle bu sanayi tipi, dışarıda
restoranlarda, endüstrinin kul-
landığı bulaşık makinelerinde
yüksek konsantrasyonda de-
terjan kullanılıyor ve çok kısa
sürede bulaşıklar yıkanıyor.
Buna bağlı olarak da tabaklar,
bardakların üzerinde yüksek
miktarda bu deterjanlar kalıntı-
lar olarak kalıyor. O tabakları,
bardakları kullandığımızda
maalesef deterjanları bir miktar
almış oluyoruz. Bu deterjanları
ağız yoluyla aldığımızda hem
yemek borumuzda hem bağır-
saklarımızda bariyerler bozula-
rak besin alerjisi giderek daha
sık görülmeye başlanıyor. Evde
de deterjan kullanımında yı-
kama sonrası su ile tekrar bir
durulama yapmak bu gibi za-
rarlı etkenlerden uzak durmak
açısından bize yol gösterici ola-
bilir" ifadelerini kullandı. 

Alerji durumlarına karşı
toplumun bilinçli olması gerek-
tiğini aktaran Prof. Dr. Naca-
roğlu sözlerine şöyle devam
etti: "Özellikle yer fıstığı alerjisi,
ABD’de, İngiltere’de çok sık
görülen bir alerjen, anafilaktik
şoka neden olabiliyor. Bu ko-
nuda toplumumuzu bilinçlen-
dirmemiz, hastalarımızın
mutlaka dikkat etmesi gereki-
yor. Maalesef bu konuda bilin-
çliliğimiz çok fazla değil, aynı
kullanılan bıçakla geçen miktar,
aynı tezgahtaki bulaş bile şoka
neden olabiliyor. Burada mut-
laka, mutlaka bulaşları, kazara
karşılaşmaları önlememiz gere-
kiyor. 10 yıl önce besin alerjileri
görmezken şu an polikliniği-
mizde neredeyse her gün 17
çocuktan bir tanesinde besin
alerjisi görmeye başladık. Şu
anki gördüğümüz besin alerji-
leri daha uzun yaşlara kadar
devam ediyor, daha ciddi. Şok
düzeyinde reaksiyonlarla karşı-
mıza geliyor. Hem alerji gö-
rülme sıklığı hem şiddeti arttı

hem de görülen alerjilerin maa-
lesef uzaması, daha kalıcı ol-
ması giderek artıyor.
Önleyebilmemiz için mutlaka
bağırsaktaki canlı bakterileri-
mize dikkat etmemiz, sezaryen
doğumdan, gereksiz antibiyotik
kullanımından, katkılı ürün tü-
ketiminden kaçınmamız gereki-
yor. 

Bunlara dikkat ederek ba-
ğırsaktaki iyi bakterilerimizi artı-
rarak besin alerjisinin
artmasının önüne geçebiliriz.
Çocuklarda artan bu besin aler-
jisine paralel olarak bu anafi-
laksi son 10 yılda maalesef 7
kat arttı, giderek de artmaya
devam ediyor. Besin alerjisi
olan çocuklar, diğer çocuklar
arasında bazen kazara maruz
bırakılmaya çalışabiliyor. Her
ebeveyn her çocuğumuzun bu
konuda bilinçlendirilmesi gere-
kiyor. Alerjik şok, maalesef
ölümle sonuçlanabiliyor. Mut-
laka adrenalin otoenjektörlerini
hastalarımız yanlarında taşısın"
iHa 

“Son 10 yılın alerji salgını: Besin
alerjileri, giderek artıyor”
“Son 10 yılın alerji salgını: Besin
alerjileri, giderek artıyor”

Uzmanından 'Isı stresi' uyarısı

tıp Fakültesi Aile Hekim-
liği Ana Bilim Dalı öğretim
üyesi Prof. Dr. Uğur Bilge “Isı
Stresi” ile ilgili bilgilendirici bir
açıklama yaptı.   

Artan hava sıcaklığının
sağlığı tehdit edebileceği uya-
rısında bulunan Prof. Dr. Uğur
Bilge, artan sıcaklığa bağlı ge-
lişen ısı stresinin, hava şartla-
rına bağlı ölümlerin önde

gelen nedeni olduğunu ve
altta yatan hastalıkları kötüleş-
tirebileceğini anlattı.

Dünya sağlık Örgütü veri-
lerine göre ısı stresinin, hava
durumuna bağlı ölümlerin
önde gelen nedeni olduğunu
anlatan Bilge, "Isı sıtresi, kalp-
damar hastalıkları, diyabet,
akıl sağlığı, astım gibi altta
yatan hastalıkları şiddetlendi-

rebilir, kaza riskini ve bazı bu-
laşıcı hastalıkların bulaşma ris-
kini artırabilir. 

Sıcak çarpması ölüm oranı
yüksek bir acil durumdur. 65
yaş üstü kişilerde sıcaktan
kaynaklanan ölümler, 2000-
2004 ile 2017-2021 yılları ara-
sında yaklaşık yüzde 85
artmıştır. Kendini soğutmaya
çalışan vücudun maruz kaldığı
stres aynı zamanda kalbi ve
böbrekleri de yorar ve kronik
durumlardan (kardiyovasküler,
zihinsel, solunum ve diyabetle
ilgili durumlar) kaynaklı riskleri
artırır ve akut böbrek hasarına
neden olabilir. 

Baş ağrısı, halsizlik, huzur-
suzluk, bilinç bulanıklığı, inme,
epilepsi nöbetleri, akciğer
hastalıkları, kas kramp ve güç-
süzlüğü, döküntü, kalp ritim
düzenliği, kalp krizi, böbrek ve
karaciğer hasarı gibi durum-
lara neden olabilir" diye be-
lirtti. 

bu tavsiyelere 
dikkat 

Belirtilen bu nedenlerle,
günün en sıcak saatlerinde dı-
şarı çıkmaktan ve yorucu akti-
viteler yapmaktan kaçınılması
tavsiyesinde bulunan  Prof. Dr.
Uğur Bile, şunları belirtti: 

"Gölgede kalın. Güneşte
algılanan sıcaklıkların 10-15 de-
receden daha yüksek olabile-
ceğini unutmayın. Günün 2-3
saatini serin bir yerde geçirin.
Boğulma riskine dikkat edin.
Asla yalnız yüzmeyin. Günlük
hava durumunu takip edin. Dış
hava sıcaklığı iç mekân sıcaklı-
ğından düşük olduğunda, hava
karardıktan sonra pencereleri
açarak evinizi soğutmak için
gece havasını kullanın. Dış
mekan sıcaklığının iç mekan-
dan daha yüksek olduğu gün
boyunca pencereleri kapatın ve
doğrudan güneş ışığını engelle-
mek için perde veya panjurla
örtün. Mümkün olduğu kadar

çok sayıda elektrikli cihazı ka-
patın. 

Hafif ve bol giysiler ve yatak
çarşafları kullanın. Serin duş
veya banyo yapın. Cildinizi
nemli bir bez, sprey veya ıslak
hafif giysiler kullanarak ıslatın.
Düzenli olarak su için (saatte 1
bardak su ve günde en az 2-3
litre). Özellikle de 65 yaş üstü,

kalp, akciğer veya böbrek ra-
hatsızlığı olan, engelli ve yalnız
yaşayan kişileri düzenli olarak
kontrol edin. Bebekleri ve ço-
cukları koruyun. Sıcaklık hızla
tehlikeli derecede yükselebile-
ceğinden çocukları veya hay-
vanları park edilmiş araçlarda
asla uzun süre bırakmayın.”
iHa 

Doğru tedavi edilmeyen yara uzuv kaybettirebilir
Genel Cerrahi Uzmanı

Prof. Dr. Tuğbay Tuğ, “4-6
hafta içinde iyileşmeyen yara-
lara kronik yara diyoruz” açık-
lamasında bulundu.   

Genel Cerrahi Uzmanı
Tuğ, deride oluşan hasarların
ve kronik yaraların tedavisi
hakkında önemli bilgiler verdi.
Deride oluşan her türlü hasa-

rın yara olarak adlandırıldığını
ve insan vücudunun yaraları
kendi kendine iyileştirebilecek
şekilde programlandığını vur-
gulayan Prof. Dr. Tuğ, bazı du-
rumlarda bu iyileşme sürecinin
gecikebileceğini veya sekteye
uğrayabileceğini dile getirdi. 

Kronik yaraları “4-6 hafta
içinde iyileşmeyen yaralar”

olarak tanımlayan Prof. Dr.
Tuğ bu tür yaraların altında iyi-
leşmeyi engelleyen bir neden
bulunduğunu, bu nedenle özel
olarak tasarlanmış yara ünite-
lerinin multidisipliner yakla-
şımla hastalara hizmet
verdiğini vurguladı. 

Her yara farklı 
tedavi Gerektiriyor 
Prof. Dr. Tuğ, kronik yara-

ların çeşitlerini “Basınç yara-
ları, diyabetik ayak yaraları,
dolaşım bozukluğu kaynaklı
yaralar (venöz ülser-arteriyel
ülser), travma veya enfeksi-
yona bağlı iyileşmeyen yaralar
ve beslenme bozukluğu olan,
kemoterapi/ radyoterapi alan
veya sigara içen hastalarda
cerrahi sonrası iyileşme süresi
gecikmiş yaralar” olarak sıra-
ladı. 

Her bir yara türünün farklı
tedavi yöntemlerini gerektirdi-
ğini ve hastaların durumlarına
göre özelleştirilmiş tedavi
planları oluşturulduğunu vur-

guladı. 
Yara ünitesine başvuran

hastaların yaralarının detaylı
bir şekilde değerlendirildiğini,
gerekli tetkiklerin yapıldığını ve
yaranın ihtiyacına uygun yara
bakım ürünleri ile pansuman
yapıldığını ifade eden Prof. Dr.
Tuğ gerektiğinde ilgili birimler-
den konsültasyon alındığını ve
hastanın kronik hastalıkları
varsa buna yönelik ilaç ve
beslenme desteğinin multidi-
sipliner olarak sağlandığını ek-
ledi. 

Ünite içerisinde yara ba-
kımı konusunda eğitim almış
uzman personelin görev yaptı-
ğını belirtti. 

“yanlış yara teda-
visi Hayatı teHdit

edebilir ” 
Yara ünitesinin temel

amacının, kronik yaraların iyi-
leşmesini engelleyen sebepleri
bularak bu sebepleri ortadan
kaldırmak ve yaranın iyileşe-
bilmesi için uygun ortamı sağ-

lamak olduğuna değinen Prof.
Dr. Tuğ, “Yara ünitesi bu
amaçla oluşturulmuş özel bir
birimdir. Ünitenin araç gereç-
leri, ergonomik yapısı yara ba-
kımına uygun şekilde
tasarlanmıştır. 

Yara ünitesinde yara ba-
kımı eğitimi almış uzman kişi-
ler çalışır. 

Yara bakımı uzman kişiler

tarafından verilmediği takdirde
hastanın yarasının olduğu uz-
vunun kaybı ve hayatını tehdit
edebilecek yanlış tedavilerin
yapılabileceği unutulmamalı-
dır. 

Bu ünitede yara bakımına
ek olarak hasta ve yakınlarının
yaranın önlenmesi ve bakımı
ile ilgili eğitimleri de yapılır”
diye konuştu. iHa 
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Manİsa Futbol Ku-
lübü, siyah iç saha for-

masının ardından
Milli Mücadele’ye

atfen özel olarak
hazırladığı ‘Bir
çift Mavi
Göz’ün izinde-
yiz’ isimli for-
masını
futbolseverlerin
beğenisine
sundu.

Manisa Fut-
bol Kulübü, yeni

sezon formalarını
tanıtmaya devam

ediyor. Siyah-beyazlılar,
siyah iç saha formasının ar-

dından Milli Mücadele’ye atfen özel
olarak hazırladığı formasını da tanıttı.
Çekimleri Manisa’nın girişinde bulu-
nan Kuva-yi Milliye ve Cumhuriyet
Anıtı önünde yapılan ‘Bir çift Mavi
Göz’ün izindeyiz’ isimli forması fut-
bolseverlerin beğenisine sunuldu.

“BİR ÇİFT MAVİ GÖZ’ÜN İZİNDEYİZ”
Manisa Futbol Kulübü tarafından

yapılan paylaşımda formanın açıkla-

ması için, Şanlı Al-Yıldızlı bayrağı-
mızla renklenen, Gördesli Makbu-
le’nin ve Demirci Akıncıları’nın
ruhunu yansıtan, gücünü Milli Mü-
cadele’nin sembolü Manisamız’dan
alan, ‘Bir çift Mavi Göz’ün izindeyiz’

formamız; Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk ve silah arkadaşlarının bu top-
raklar için başlattığı kahramanca
mücadeleye Manisamız’ın verdiği
desteği sembolize ediyor.” ifadeleri
kullanıldı.

Manİsa Futbol Kulübü’nün
genç futbolcusu Alp Ada Abay, U19
Milli Takımının 28 Temmuz-03 Ağus-
tos tarihleri arasında Erzurum'da ya-
pacağı hazırlık kampının aday
kadrosuna davet edildi.

2006 doğumlu oyunculardan
oluşan yeni dönem U19 Milli Takımı-
nın 28 Temmuz-03 Ağustos tarihleri
arasında Erzurum'da yapacağı ha-
zırlık kampının aday kadrosu açık-
landı. Aday kadroda Manisa Futbol
Kulübü’nün genç futbolcusu Alp
Ada Abay da yer aldı. Aday kadroya
davet edilen oyuncular, 28 Temmuz
Pazar günü saat 18.00'de Erzu-
rum’da toplanacak.

Kulüpten yapılan açıklamada ise,
“Manisa Futbol Kulübümüzü ve Ma-
nisamız’ı Milli formayla temsil ede-

cek olan genç futbolcumuz Alp Ada
Abay’ı kutluyor, A Milli Takım’a
giden yolda başarılar diliyoruz.” de-
nildi.

Genç futbolcu Alp Ada 
Abay'a Milli davet

Kocaelİ’nde düzenlenen Yıldız-
lar Avrupa Kupası’nda Manisa’nın Sa-
lihli ilçesinin milli judocusu Hira Kılkış,
70 kiloda şampiyon oldu.   

Avrupa Judo Birliği (EJU) tari-
hinde ilk kez düzenlenen Yıldızlar Av-
rupa Kupası, Kocaeli Şehit Recep
Topaloğlu Spor Salonu’nda yapıldı. 6

ülkeden toplam 156 yıldız sporcunun
mücadele ettiği Avrupa Kupasına milli
forma ile Salihli Belediyespor Kulübü
sporcusu Hira Kılkış ve Sultanur Diker,
Değerli Zamanlar Spor Kulübü spor-
cusu Zeynep Sağır ve 1922 Salihli
Spor Kulübü sporcusu Mustafa Göde
katıldı. 

Milli Takım Antrenörü olarak
Özlem Akın Ayaz’ın görev aldığı Yıldız-
lar Avrupa Kupası’nda Salihlili judocu
Hira Kılkış, 70 kiloda şampiyon olur-
ken, +70 kiloda Sultanur Diker, 2.
oldu. 

Salihli İlçe Gençlik ve Spor Mü-
dürü Oktay Ayaz, Yıldızlar Avrupa Ku-
pası’nda şampiyon olan Hira Kılkış ve
2. olan Sultanur Diker’e başarılarından
dolayı tebrik etti. İHa

Manisalı Hira Avrupa
Kupası’nda şampiyon!
Manisalı Hira Avrupa

Kupası’nda şampiyon!

Manİsa Büyükşehir Belediyes-
por Kulübü, voleybol branşında yeni
sezon planlamaları kapsamında alt-
yapısından yetişen dört genç oyuncu
ile profesyonel sözleşme imzaladı.
Manisa Büyükşehir Belediyespor Ku-
lübü, voleybol branşında yeni sezon
planlamasına devam ediyor. Yeşil-be-
yazlılar, altyapısından yetişen köşe
oyuncusu Berfin İnce, köşe oyun-
cusu İrem Tanyeri, orta oyuncu Elif
Okumuş ve pasör çaprazı Ecrin
Kadaz ile profesyonel sözleşme im-
zaladı. Bünyesinden yetiştikleri Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor ile
profesyonel sözleşme imzalamanın
heyecanını yaşadıklarını ifade eden
oyuncular, yeni sezon için başarı
sözü verdi. Türkiye Voleybol Federas-
yonu 2. Lig’inde mücadele edecek
olan ve yeni sezonda hedefini 1. Lig
olarak belirleyen Manisa Büyükşehir
Belediyespor Voleybol takımında, alt-
yapıdan yetişen 4 oyuncuyla profes-
yonel sözleşme imzalandı.
Uncubozköy Halil Onultmak Spor

Tesisleri’nde düzenlenen imza töre-
ninde, köşe oyuncusu Berfin İnce,
köşe oyuncusu İrem Tanyeri, orta
oyuncu Elif Okumuş ve pasör çaprazı
Ecrin Kadaz, kendilerini yeşil-beyazlı
renklere bağlayan imzayı attı. İmza
töreninde Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor Kulübü Voleybol Şubesinden
Sorumlu Yönetim Kurulu Üyeleri
Murat Kümüştekin, Nabi Başbay, Baş
Antrenör Caner Doğançay ve sporcu-
ların aileleri de yer aldı.

OYUNCULAR MUTLULUKLARINI
PAYLAŞTI

Tecrübeli oyuncuların yanı sıra
altyapıdan yetişen oyuncuların da
yer aldığı bir kadro ile yeni sezona
iddialı bir şekilde hazırlandıklarını be-
lirten Manisa Büyükşehir Belediyes-
por Kulübü Voleybol Şubesinden
Sorumlu Yönetim Kurulu Üyesi
Murat Kümüştekin, genç yıldız aday-
larına başarılar diledi. Kendilerini
yeşil-beyazlı renklere bağlayan im-
zayı atan sporcular da, mutluluklarını
paylaştı. spor servisi

Manisa BBSK’da 4 genç 
profesyonel sözleşme imzaladı

Bursa'da gerçekleştirilen 5.
Uluslararası Karate Turnuvası'na katı-
lan Salihlili sporcular turnuvadan 1
altın ve 3 bronz olmak üzere toplam 4
madalya ile döndü.   

5. Uluslararası Karate Turnuvası,
16 ülke, 26 şehir ve 122 kulüpten bin
700 sporcunun katılımıyla Gemlik Ata-
türk Spor Salonu'nda gerçekleştirildi.
Türkiye'nin yanı sıra Azerbaycan, Pa-
kistan, Finlandiya, Gürcistan, Yunanis-
tan, Umman, Irak, Ürdün, Kazakistan,
Filistin, Suudi Arabistan, Cezayir, Kır-

gızistan, Özbekistan ve Tanzanya'dan
da sporcuların katılımıyla turnuva
adeta festivale dönüşürken spor sa-
lonu renkli görüntülere sahne oldu.
Turnuvaya katılan Salihlili sporcular
kategorilerinde madalya kazandı. Tur-
nuvada Elanur Çiftçi Para/Karate Tür-
kiye şampiyonu olurken, Defne Temel,
Belinay Özsaraç ve Umut Bayhan ka-
tegorilerinde 3'üncü, Esin Yılmaz ise
5'inci oldu. Salihlili karateciler, kazan-
dıkları madalyalarla büyük başarıya
imza attı.  İHa

Salihlili karateciler 
madalyaları topladı

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

Manisa FK'dan Milli Mücadele forması

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR
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